Seduced by
the Rebel
The Big Bad Boss
Susan Stephens
There’s Something
About a Rebel…
Anne Oliver
The Socialite and the Cattle King
Lindsay Armstrong

www.millsandboon.co.uk

Table of Contents

Cover

Title Page

The Big Bad Boss

About the Author

Chapter One

Chapter Two

Chapter Three

Chapter Four

Chapter Five

Chapter Six

Chapter Seven

Chapter Eight

Chapter Nine

Chapter Ten

Chapter Eleven

Chapter Twelve

Chapter Thirteen

Chapter Fourteen

Chapter Fifteen

Chapter Sixteen

Epilogue

There’s Something About a Rebel…

About the Author

Dedication

Chapter One

Chapter Two

Chapter Three

Chapter Four

Chapter Five

Chapter Six

Chapter Seven

Chapter Eight

Chapter Nine

Chapter Ten

Chapter Eleven

Chapter Twelve

Chapter Thirteen

Chapter Fourteen

Chapter Fifteen

Chapter Sixteen

The Socialite and the Cattle King

About the Author

Chapter One

Chapter Two

Chapter Three

Chapter Four

Chapter Five

Chapter Six

Chapter Seven

Chapter Eight

Chapter Nine

Chapter Ten

Chapter Eleven

Copyright

The Big Bad Boss

SUSAN STEPHENS was a professional singer before meeting her husband on the tiny Mediterranean island of Malta. In true Modern™ romance style they met on Monday, became engaged on Friday, and were married three months after that. Almost thirty years and three children later, they are still in love. (Susan does not advise her children to return home one day with a similar story, as she may not take the news with the same fortitude as her own mother!)

Susan had written several non-fiction books when fate took a hand. At a charity costume ball there was an after-dinner auction. One of the lots, ‘Spend a Day with an Author’, had been donated by Mills & Boon® author Penny Jordan. Susan’s husband bought this lot, and Penny was to become not just a great friend but a wonderful mentor, who encouraged Susan to write romance.

Susan loves her family, her pets, her friends and her writing. She enjoys entertaining, travel, and going to the theatre. She reads, cooks, and plays the piano to relax, and can occasionally be found throwing herself off mountains on a pair of skis or galloping through the countryside. Visit Susan’s website: www.susanstephens.net—she loves to hear from her readers all around the world!

CHAPTER ONE

‘DAWN. and in front of us the idyllic English country scene. Smell that grass. Look at that thin stream of sunlight driving night-shadows down the velvet hills—’

How long did he have to stay here?

With an exasperated roar, Heath flipped channels, silencing the farming programme. All he’d smelled so far was cow dung. And it was raining.

Resting his chin on one arm, he slammed his foot down on the accelerator. The Lamborghini roared drowning out the bird-song. Perfect. He missed the concrete jungle—no smells, no mud, no cranky plumbing. Why Uncle Harry had left him a run-down country estate remained a mystery. Heath was allergic to the country—to anything that didn’t come with dot-com attached. His empire had been built in a bedroom. What did he need all this for?

And it was only after asking himself that question that he spotted the tent someone had erected on a mossy bank just inside the gates … spotted the small pink feet sticking out of the entrance. Forget hating the place. He felt proprietorial suddenly. What would he do if someone pitched a tent outside the front door of his London home?

Stopping the car, he climbed out. Striding up to the tent, he unzipped it.

A yelp of surprise ripped through the steady drum of falling rain. Standing back, he folded his arms, waiting for developments. He didn’t have long to wait. A strident pixie crawled out, screaming at him that it was the middle of the night as she sprang to her feet. Red hair flying, she stood like an irate stick insect telling him what she thought of him in language as colourful as the clothes she was frantically tugging on—a camouflage top, and shot-off purple leggings that displayed her tiny feet. One furious glance at his car and he was responsible for everything from frightening the local wildlife to global warming, apparently, until finally, having got over the shock of being so rudely awakened, she gulped, took a breath, and exclaimed, ‘Heath Stamp…’ Clapping a hand to her chest, she stared at him as if she couldn’t believe her eyes.

‘Bronte Foster-Jenkins,’ he murmured, taking her in.

‘I’ve been expecting you—’

‘So I see,’ he said, glancing at the tent.

Expecting Heath to arrive? Yes, but not her reaction to it. He wasn’t supposed to arrive at dawn, either. Around midday, the postmistress in the village had suggested. Heath Stamp, hip, slick, rugged, tough, and even better looking than his most recent images in the press suggested. This was a vastly improved version of someone she’d dreamed about for thirteen years, two months, six hours, and—

‘You do know you’re trespassing, Bronte?’

And as delightful as ever.

The years melted away. They were at loggerheads immediately. She had to remind herself Heath was no longer a wild youth who’d been locked up for bare-knuckle fighting, and who used to visit Hebers Ghyll on a release programme, but a successful Internet entrepreneur and the new owner of Hebers Ghyll, the country estate where Bronte had grown up, and where her mother had been the housekeeper and her father the gamekeeper. ‘The estate has been deserted for weeks now—’

‘And that’s an excuse for breaking in?’

‘The gates were open. Everything’s gone to pot,’ she told him angrily.

‘And that’s my fault?’

‘You own it. You tell me.’ Heath’s inheritance had a special hold on her heart for all sorts of reasons, not least of which she considered the estate her second home.

While Heath had gained nothing in charm, Bronte registered as he turned his back, he clearly still couldn’t care less what people thought of him. He never had.

He’d walked off to give them both space. Seeing Bronte again had floored him. Since the first time he had visited the estate—where ironically his real-life uncle Harry had used to run a rehabilitation centre for out-of-control youths—there had been something between him and Bronte, something that drew the good girl to the dark side. He’d tried to steer clear, not wanting to taint her. But he would think about her when he sat alone and stared at his bruised knuckles. She was light to his darkness. Back then Bronte had represented everything that was pure, fun and happy, while he was the youth from the gutter who met every challenge with his fists. He’d worshipped her from afar, had she only known it. That buzz between them surely should have died by now.

‘That tree was struck by lightning, and no one’s moved it,’ she said, reclaiming his attention.

He hadn’t even realised he’d been staring at the old tree, but now he remembered Uncle Harry telling him that it had stood on the estate for centuries.

‘It’ll stay there until it rots, I suppose,’ she flared.

‘I’ll have it moved.’ He shrugged. ‘Maybe have something planted in its place.’

‘It would mean more if you did it.’

He threw her a glance, warning her not to push it. But she would. She always had. Bronte loved a campaign whether it was free the chickens, or somewhere for the local youth to hang out.

‘And just think of all the free firewood,’ she said casually.

She was working on him. When hadn’t she? And now it all came flooding back—what she’d done for him—and how he used to envy Bronte her simple life on the estate with her happy family. He’d felt a hungry desperation to share what they had but had never allowed them to draw him in, in case he spoiled it. He’d spoiled everything back then.

And now?

He was still hard and contained.

And Hebers Ghyll?

Was in the pending file.

And Bronte?

Heath raked his hair with impatience.

This was all happening too fast, way too fast. She hadn’t expected to feel as shaken as this when she saw Heath again. Heading for the shelter of some trees where the thick green canopy acted like a giant umbrella, she sucked in some deep steadying breaths. She had to remind herself why she was here—to find out what Heath’s plans for the estate were. ‘I heard the new owner was going to break up the estate—’

‘And?’

‘You can’t.’ Bronte’s heart picked up pace as Heath came to join her beneath the branches. ‘You don’t know enough about the area as it is today. You don’t know how desperate people are for jobs. You haven’t been near the place for years—’

‘And you have?’

Bronte’s cheeks flared red. Yes, she’d been away, but her travels had been geared towards putting what she had learned at college into practice. As a child she had dogged Uncle Harry’s footsteps, trying to be useful and asking him endless questions about Hebers Ghyll. He’d said she was a good lieutenant and might make a decent estate manager one day if she worked hard enough. When she left school Uncle Harry had paid for her to go to college to study estate management. ‘I’ve been away recently,’ she conceded, ‘but apart from that I’ve lived on the estate all my life.’

‘So, what are you saying, Bronte? You’re the only one who cares about Hebers Ghyll?’ Heath’s chin dipped a warning.

‘Well, do you care,’ Bronte exclaimed with frustration, ‘beyond its value?’

‘I’d be foolish not to care about its value.’

‘But there’s so much more than money here.’ And she had been prepared to camp out on the road leading up to the old house for as long as it took to prove that to him. ‘Why else do you think I scrabbled round my parents’ attic to find the old tent?’ Heath’s dark gaze flashed a warning, which she ignored. ‘Do you think I like camping out in the rain?’

‘I don’t know what you like.’

The gulf between them yawned. It might have been easier to explain and convince Heath if she had seen him recently. The shock of seeing him again after all these years was something she hadn’t anticipated. It wasn’t how tall he was, or how good-looking—it was the aura of danger and unapologetic masculinity she found so unnerving.

‘So, Bronte,’ Heath observed in the laid-back husky voice that had always made her toes curl with excitement, ‘what can I do for you?’

She exhaled, refusing to think about it. ‘By the time I got back here, Heath, Uncle Harry was dead and everything was in a mess. No one on the estate or in the village had a clue what was going to happen—or whether they still had jobs—’

‘And your parents?’ Heath prompted.

She guessed Heath already knew the answer to that. The lawyers would have filled him in on what had happened to the staff at Hebers Ghyll. ‘I can only think Uncle Harry must have realised he was gravely ill, because he gave my parents some money before he died. He told them to take a break—to fulfil their lifetime’s ambition of travelling the world.’ She was hugging herself for reassurance, Bronte realised, releasing her arms. It was hard to launch a cogent argument in defence of the estate while Heath was staring at her so intently. He knew her too well. Even after all this time he could sense what she wasn’t saying. He could sense how she felt. They had always been uncannily connected, though when Heath had first arrived on the estate she’d been more concerned that the ruffian Uncle Harry was trying to tame would tear the head off her dolls. The feeling Heath inspired in her now was very different. ‘I can’t believe you’re the Master of Hebers Ghyll,’ she said, shaking her head.

‘And you don’t like the idea?’

‘I didn’t say that—’

‘You didn’t have to. Perhaps you think Uncle Harry should have left his estate to you—’

‘No,’ Bronte exclaimed indignantly. ‘That never occurred to me. You’re his nephew, Heath. I’m only the housekeeper’s daughter—’

‘Who walked in here and made herself at home.’ He glanced at her tent.

‘The gates were open. Ask your estate manager if you don’t believe me.’

‘That man was employed by Uncle Harry’s executors and no longer works for me.’

‘Well, whoever he was…’ Bronte’s voice faded when she realised Heath had only owned the estate five minutes and had already sacked one member of staff.

‘He was a waste of space,’ Heath rapped. ‘And replaceable.’

Heath unnerved her. Was everyone replaceable in Heath’s world?

‘If there are so many people clamouring for jobs in the area,’ he said, reclaiming her attention, ‘it shouldn’t take me long to find another man—’

‘Or a woman.’

Heath huffed a humourless laugh. ‘Still the same Bronte.’

The last time they’d had this sort of standoff she’d been twelve and Heath fifteen, difficult ages for both of them, impossible to find common ground. Those years had changed nothing, Bronte registered, conscious of her furiously erect nipples beneath the flimsy top. She casually folded her arms across her chest. ‘When can we meet for a proper talk?’

‘When you approach me through the proper channels.’

‘I tried to call you, but your PA wouldn’t put me through. I’m only here now because I was determined to talk to you.’

‘You? Determined, Bronte?’ The first glint of humour broke through Heath’s fierce façade.

‘Someone had to find out what was going on.’

‘And as usual that someone’s you?’

‘I offered to be a spokesperson.’

‘You offered?’ Heath pulled back his head to look at her through narrowed storm-grey eyes. ‘What a surprise.’

‘So, are you going to tell me what your plans are for the estate?’ Why wouldn’t her pulse slow down?

Because of that aura of bad-boy danger surrounding Heath, her inner voice supplied. The years hadn’t changed it—and they certainly hadn’t diminished it.

‘I’ll tell you what I’m going to do,’ Heath said.

‘Yes?’ She held her ground tensely as he strolled towards her.

‘This place is a mess,’ he said, his gesture taking in broken fences, crumbling walls and overgrown hedgerows, ‘and probate took time. But I’m here now. What happens next?’ She swallowed deep as he looked down at her. ‘I make an assessment.’

‘That’s it?’ she whispered, hypnotised by his eyes.

‘That’s it,’ Heath confirmed harshly, wheeling away. ‘You haven’t been inside the house yet, I take it?’

Bronte’s brave front faltered. ‘No. I came straight here.’ Now her imagination had raced into overdrive. The estate comprised a hall and a broken-down castle as well as a great deal of land. Uncle Harry had lived at the hall, and had always kept it as well as he could afford to—which wasn’t very well, but if anything was less than perfect it was only because Uncle Harry spent so much of his money helping others. The original stained-glass windows were beautiful, she remembered, and there was a wonderful woodpanelled library where the log fire was always burning, and a spotless, if antiquated, kitchen, which had been her mother’s domain. Was all that changed? ‘What’s happened, Heath?’ she said anxiously. ‘Can I help?’

‘What can you do?’ he said.

She was surprised he had to ask. And hurt that he had. It made her more determined than ever to find out what Heath’s true intentions were. ‘Rumours say you’ve already sold the Hebers Ghyll estate on—’

‘Anything else?’ Heath demanded, folding his powerful arms across his chest.

His eyes were every bit as beautiful as she remembered and just as cold. She shook herself round. ‘And bulldozers—I heard talk of bulldozers.’ There was no point sugar-coating this. She might just as well confront him with the lot. ‘One rumour said you were going to bring in a wrecking crew to knock everything down, and then you’d build a shopping centre—’

‘And what if I did?’

Panic hit her at the thought that he might— that he could—that he had every right to. ‘What about Uncle Harry?’

‘Uncle Harry’s dead.’

Heath might as well have stabbed a knife through her heart. Heath had always been closed off to feelings except on those rare occasions when he had lightened up in front of Bronte or Uncle Harry. Sometimes she wondered if they were the only people he had ever opened up to. And that was a memory so faint she couldn’t believe it had ever happened now. ‘For goodness’ sake, Heath, you’re his nephew—don’t you feel anything?’ To hell with the job she had intended to apply for. ‘Does Hebers Ghyll mean anything to you? Don’t you remember what Uncle Harry used to do—?’

‘For kids like me?’ Heath interrupted her coldly. She’d taken him back to the past, and his father, Uncle Harry’s wastrel brother—the poor relation with the taste for violence. Only at the court’s insistence had his father agreed to a period of rehabilitation for Heath at Hebers Ghyll under Uncle Harry’s direction. And how he’d fought it. Heath had thrown Uncle Harry’s kindness back in his face. A fact he’d spent his adult life regretting.

‘You know I didn’t mean that,’ Bronte assured him. ‘Uncle Harry loved having you around. You must have known you were the son he never had?’

‘Don’t use those tactics on me, Bronte.’

‘Tactics?’ she exploded. ‘I’m not using tactics. I’m telling you the truth. Don’t pretend you don’t care, Heath. I know you better than that—’

‘You know me?’ he snarled, dipping his chin.

‘Yes. I know you,’ she argued stubbornly, refusing to back down.

‘You knew me then,’ he said. And he didn’t like reminders of then.

‘I don’t want to fight with you, Heath.’

Her voice had turned softer. Bronte backing down? That had to be a first. Had the years smoothed her out? Remembering her welcome, he guessed not. ‘Apology accepted,’ he said. But even as their eyes met and held he knew this small concession was the first step on the road to damnation, the first nod to his libido. Bronte was still as attractive as ever—more so, when she was all fired up.

‘It’s important Uncle Harry’s work here continue,’ she told him, her brow creasing with passion. ‘And with you at the helm, Heath,’ she added with less conviction.

His senses stirred. She was magnificent with those green eyes blazing and that dainty jaw jutting. She was unflinching. Boudicca of the Yorkshire moors. But she was also uneasy and unsure of him. She was unsure of what he’d do. Thinking back to what seemed like another life to him now, he couldn’t blame her. ‘You’ll be the first to know when I make my decision. But know this: I don’t do weekends. I don’t do holidays. And I don’t need a country house. You work it out.’

‘I think that answers my question,’ The green gaze remained steady on his face.

‘If you care so much about Hebers Gyll, what are you going to do about it?’ he said, turning the tables on her.

‘I won’t walk away without a fight.’

He didn’t doubt it. ‘And in practical terms?’

She tilted her chin at a determined angle. ‘Whether or not you keep the estate, I’m going to apply for the job of estate manager.’

He laughed out loud. She really had surprised him now. ‘Making jam tarts with your mother at the kitchen table hardly qualifies you for that.’

‘You’re not the only one to have made something of yourself, Heath,’ she fired back. ‘I have qualifications in estate management—and I’ve travelled the world, studying how vast tracts of land and properties like this can be managed successfully.’

Now she had his interest.

‘It’s only natural I want to know what your plans are,’ she insisted. ‘I don’t want to be wasting my pitch on the wrong man.’ Out came the chin.

‘My plans are no business of yours.’ He stopped admiring her when it occurred to him that Bronte wanted something that belonged to him. Or at least, she wanted control of Hebers Ghyll, which amounted to the same thing. It was a challenge he couldn’t ignore. A lot of water had passed under the bridge since he’d been a hard, fighting, rebellious youth and Bronte the housekeeper’s prim little daughter sneaking out to see him, hiding in the shadows, thinking he didn’t know she was there, but he hadn’t changed when it came to protecting what was his. ‘If you want me to make time to see you, clear up this mess and get off my property.’ He pointed to the area around her tent, which, in fairness, was neat. Bronte had always respected the countryside.

‘You promised we’d talk.’

‘I’ll make a start, shall I?’ he said, losing patience.

She exclaimed with surprise when he swooped on a tent peg and jerked it out. ‘What the hell do you think you’re doing?’ she demanded, launching herself at him.

‘I wouldn’t advise you do that again.’ Seizing hold of her wrists, he held her in front of him. His gaze slipping to her parted lips. The urge to ravage them overwhelmed him.

‘Let go of me, Heath,’ she warned him. Her voice was shaking. Her eyes were dark. Her lips were parted—

Control kicked in. He lifted his hands away. ‘Remove the tent,’ he said.

‘You don’t frighten me,’ she muttered, rubbing her wrists as she pulled away.

But he had frightened her. Bronte had feared her reaction to him. The snap of static between them had surprised him. This was no ordinary reunion, he reflected as she began bringing her tent down. The redhead tomboy and the bad boy from the city had enjoyed some high voltage scraps in the past, and it appeared that passion hadn’t abated. But it had changed, Heath reflected. Bronte had felt slight and vulnerable beneath his hands. She was all grown-up now, and her scent of soap and damp grass had grazed his senses, leaving an impression he would find hard to shake off.

CHAPTER TWO

HEATH STAMP was back. She kept repeating the mantra in her head as if that were going to make it easier for her to be close to him without quivering like a doe on heat. She had been expecting Heath, and had thought she was well prepared for this first encounter, but nothing could have prepared her for feeling so vulnerable, so aware and aroused.

‘Get a move on, Bronte.’

‘I’m moving as fast as I can.’

‘Good, because some of us have work to do.’

‘Yeah, me too,’ Bronte muttered tensely. She had sorted herself out with a part-time office job in the area while she was still away on her travels—it was just sheer luck Heath had chosen to arrive at the weekend.

‘Come on, come on,’ he urged impatiently. ‘I have to get back to London—’

‘We all have things to do, Heath.’

The rain had stopped and Heath was pacing. He had always suffered energy overload and that force was pinging off him now. She wouldn’t be taking so long if he didn’t look so good. Fantasies she could handle, but this much reality was a problem. Heath’s hair had always been thick and strong, but he’d grown it longer and it caressed his strong, tanned neck, curling over the collar of his shirt, and was every bit as wayward as she remembered. Waves caught on his sharply etched cheeks where his black stubble had won the razor war, and, though he might not have fought with his fists for many years, Heath was still built, still tanned, and, apart from the car, he didn’t flash his wealth, which she liked. His clothes were designed for practicality rather than to impress—banged-up jeans worn thin and pale over the place where a nice girl shouldn’t look, and boots comfortably worn in. Heath had sexy feet, she remembered from those times years back when she had spied on him swimming in the lake—

‘Have you turned into a pillar of salt? Or is there a chance we might get out of here today, Bronte?’

‘Are you still there?’ she retorted, lavishing what Heath used to call her paint-stripping stare on him. The old banter starting up between them had stirred her fighting spirit—

Until Heath reminded her why she was here.

‘Are you serious about trying out for the job of estate manager?’

‘Of course I am.’ She shot to her feet, realising how slender a thread her hopes were pinned on. ‘And if you decide not to keep the property I hope you’ll put in a good word for me with the new owner.’

‘Why would I do that when I don’t even know what you can do? Okay, I admit I’m intrigued by what you told me about your training and your travels. But what makes you think you’re the right person for this job?’

‘I know I am,’ she said stubbornly. ‘All I’m asking for is a fair hearing.’

‘And if I give you one?’

‘You can make up your mind then. Maybe give me a trial?’ She knew she was pushing it, but what the hell?

Heath said nothing for a moment, and then his lips tugged in a faint, mocking smile. ‘If I keep the estate I’ll bear your offer in mind.’

It was enough—it was something. Heath never made an impulsive decision, Bronte remembered—that was her department.

‘Go home now, Bronte. You’ve still got your parents’ cottage to go to, I take it?’

‘They wouldn’t sell that.’ There was an edge of defiance in her voice. ‘Thank goodness they owned it—I heard you bought out all the tenancies.’

‘Another of those rumours?’ Heath’s eyes turned black. ‘It didn’t occur to you people might want to sell to me? Or that this was their opportunity to do something new with their lives—like your parents?’

‘And you wanted a fresh page?’

Heath didn’t even try to put a gloss on what he’d done. ‘No,’ he argued. ‘I wanted a clear field so there wouldn’t be any complications if and when I choose to sell. What’s the matter with you, Bronte?’ His face had turned coolly assessing. ‘Can’t you bear to think of me living at the hall?’

‘That’s not it at all.’

‘Then why don’t you smile and be happy for me?’

‘I am happy for you, Heath.’

‘And you think we could work together?’ he said with a mocking edge to his voice.

‘I’d find a way.’

‘That’s big of you,’ he said coolly. Most people would be champing at the bit for a chance to work with Heath Stamp, Bronte realised, turning her back on him as she returned to her packing. She could only hazard a guess at the number of applications Heath would receive if he decided to keep the estate on and threw a recruitment ad out there. Everyone loved a success story in the hope that some of the gold dust would rub off on them—and Heath had gold dust to spare. His story read like a film—the poor boy rejecting a hand up from a well-meaning uncle who just happened to be one of England’s biggest landowners, only for the boy to achieve success in his own right and then go on to inherit the uncle’s estate anyway. No wonder it had made the headlines. But was she the only one out of step here? Heath had always been open about his dislike of the countryside—everything moved too slowly for him and things took too long to grow, she remembered him snarling at her when she had begged him to stay.

So, could she work with him?

Good question. The thought of seeing Heath on a regular basis might send a warm dart of honey to her core, but when her imagination supplied the fantasy detail, which included a doting lover called Heath and a compliant young girl called Bronte, she knew it was never going to happen, so she just said coolly, ‘I’ll stay in touch.’

Heath Stamp, Master of Hebers Ghyll? However much Heath teased her with the prospect, she just couldn’t see it.

The years had moulded and enhanced Bronte—brought her into clearer focus. She was still the same dreamer who steadfastly refused to learn the meaning of the word no. She was every bit as stubborn and determined as he remembered—if not more so. Only Bronte could come up with the crazy notion that by camping inside the gates she could scope out the new owner of the estate—potentially waylay the new owner, and then insist they consider her for the job of estate manager. Nerve? Oh, yes. Bronte had nerve—and she had never been short of ideas, or the brio to back them up.

‘Go away, Heath,’ she snapped when he went to give her a hand with the groundsheet. ‘I can do this by myself.’

‘I don’t doubt it. I just want to make sure you don’t leave anything behind.’

‘So I have no excuse to come back?’

Looks clashed. Eyes darkened. Something else for him to think about. ‘Just do it, will you?’

‘Don’t worry—I’ve got no reason to hang around here.’ She threw him a disdainful look. ‘Why on earth would I?’

A million and one reasons, Bronte thought, feeling all mixed up inside. She didn’t want to go—she didn’t want to stay. It didn’t help she’d brought so much stuff and it was taking so long to fit it back in her rucksack. She could feel the heat of Heath’s stare on her back. And low in her belly the dreamweaver was working—

‘Come on. Get a move on, Bronte.’

‘Yes, master—’

‘Less of it—and more packing,’ Heath snapped.

She was seething with frustration. Was this the same girl who had the right training for this job, as well as great qualifications? The girl who had worked her way round the world to make doubly sure she would be ready to apply for a job on the estate when she got back? And with the biggest job of all on offer, was she going to blow it now because she couldn’t see further than Heath? Bite your lip, Bronte, was the best piece of advice to follow. There was too much at stake to do anything else. She should have rung the lawyers the moment she was back in the country and avoided this meeting. She should have approached things in the usual way.

Could anything be usual where Heath was concerned?

If she had given him warning of her intentions, her best guess was Heath wouldn’t have turned up—or he’d make sure to be permanently unavailable at his office. But Hebers Ghyll needed him—needed Heath’s golden touch and his money. She had to put her personal feelings to one side and persuade him to keep the estate together and not to sell or demolish any of the old buildings in the ‘so called’ name of progress.

‘You won’t be very comfortable without this,’ he observed, toeing the edge of her groundsheet.

As she started to roll it up the scent of damp earth stirred her memories. Her parents had met and fallen in love at Hebers Ghyll, which gave it a sort of magic. The freedom of the fields when she’d been a child—somewhere to curl up with a book and lose herself—all the things that had made her feel safe and secure had gone, because every last inch of this damp, sweet-smelling ground belonged to Heath now, and there wasn’t a thing she could do about it.

‘Why did you bring all this?’ Heath had come to stand very close.

She lifted her head and stared into the critical gaze, wishing there were some warmth in it—some recognition that they had been friends once. ‘I didn’t know how long I’d have to wait for you,’ she said truthfully.

‘You were only sure that you would,’ Heath commented without expression.

‘That’s right,’ she said, blazing defiance into his eyes.

‘Nothing changes, does it, Bronte?’

‘Some things do,’ she said. Let him know how she felt. ‘With the future of the village at stake I had no alternative, Heath. No one sleeps on the ground out of choice.’

She could have bitten off her tongue. Heath’s success had been forged out of a combustible mix of fiery determination and uncompromising poverty. He knew very well what it was like to sleep on the ground. Uncle Harry had told her once his parents used to lock him out when he was a child while they went to the pub, and if they were home late or not at all Heath had to do the best he could to find shelter. ‘Heath, I’m sorry—’

With a shake of his head he closed the subject.

Sleeping on park benches to escape the violence at home had done nothing to soften him, Bronte reflected, returning to her packing. And that stint in jail must have knocked all human feeling out of him. Yes, and what would a man like that know or care about the countryside—or the legacy he had inherited? ‘Heath,’ she pleaded softly, sitting back on her haunches. ‘You will give this place a chance, won’t you?’

He surveyed her steadily through steel-grey eyes. ‘I’m here to see what can be done, Bronte. And if I want to do it.’

‘That’s not enough.’

Heath huffed. ‘It’s all you’re getting.’

‘If you even think of turning your back on Hebers Ghyll I’ll fight you every inch of the way.’

‘Bare knuckle or Queensberry Rules?’

She stared at him intently for a moment. She hardly dared to hope that was a flicker of the old humour, but in the unlikely event that it was she wasn’t going to cause a storm and blow it out.

‘What about those cooking pots, Bronte?’ Heath demanded. ‘Am I supposed to clear them up? If you don’t get a move on I’ll fetch the tractor and shift them myself.’

‘The tractor?’ she repeated witheringly. ‘Here is a man,’ she informed the trees, ‘whose knowledge of the countryside would fit comfortably on the head of a pin with room for angels to dance in a ring. Heath Stamp—’ she introduced him with a theatrical gesture ‘—creator of imaginary worlds contained in neat square boxes—computers that can be conveniently switched off, and don’t have to be milked twice a day.’ She turned to Heath. ‘What would you know about driving a tractor?’

‘More than you know.’

‘It would have to be more than I know—’ But now Heath’s hand was in the small of her back and everything dissolved in a flood of sensation. Jerking away, she bent down to pick up the overloaded pack.

‘Let me help you—’

‘Go away.’

‘Bronte—’

Heath waited a moment and then he strode off.

She turned to watch him go, still heated and furious—desperate for him to go, and longing for him to stay. She couldn’t believe how badly this much-longed-for reunion had gone. Heath, and that firm mouth—how she hated it. She hated the confident swagger of his walk, and those taut, powerful hips. She hated his manner, which was both cool and hot, and infinitely disturbing, as well as blatantly unavailable—at least, to her. Heath might have his own brand of rugged charm, but according to the press he attracted glamorous, elegant women—women who decorated Heath’s life without ever becoming part of it—

She nearly jumped out of her skin when he reappeared through the trees.

‘Okay,’ he said curtly, ‘I can’t abandon you here. Give me that pack.’

Heath didn’t wait for her reply. Wrestling the pack from her shoulders, he stalked off with it, leaving her stunned by the brief and definitely unintentional brushing of their bodies. ‘Hey—come back here,’ she yelled, coming to as Heath and her backpack disappeared through the trees.

She might as well have been talking to herself. Grinding her jaw, she started after him. Heath had never been a man to mess about with, but she wasn’t a girl to back down. Mud sucked at her trainers as she started to run. Wet leaves slapped at her face. Who could keep up with Heath? Bronte reasoned when she was forced to stop and catch her breath. Heath had always been a one-man powerhouse since the day he sewed the seeds of his empire on a computer he’d hidden in his bedroom, where damp dappled the walls and the only green Heath ever saw was the mould that flourished there. Bad start in life, maybe, but this city boy was fit—fitter than she was. Catching sight of Heath through the trees, she found a fresh burst of energy. He had always moved fast. The first time Heath had hit the headlines was because of the speed with which he had turned his old family home into an Internet café for the whole neighbourhood to use. The reporters had latched onto the fact that, far from turning his back on his miserable start in life, when Heath made money he celebrated his background, using his story to inspire others to follow his example and make the best of what they had. Leaning one hand against a tree trunk, she took another breather. So Heath Stamp was a saint, but right now that didn’t make her like him any better.

But if he could be persuaded to do the same for Hebers Ghyll the estate might stand a chance …

With this thought propelling her forward she got a rush of energy—right up to the moment when Heath yelled, ‘I’m dumping this pack on the road, Bronte. After that, you’re on your own.’

So much charm in one man. Blowing out an angry breath, she wiped the mud off her face with the back of her hand and pushed on. When she finally caught up to him Heath was the epitome of cool. He hadn’t even broken sweat.

‘I’d give you a lift …’ His sardonic gaze ran over her mud-blackened clothes.

‘Save it, Heath. You wouldn’t want to dirty your car.’

Heath threw her one of his looks. ‘Your rucksack wouldn’t fit in the boot.’

‘Lucky you.’ Heath’s sexy mouth was mocking her. His eyes were too. Hefting the pack up, she turned her back on him and marched away.

CHAPTER THREE

HE COULDN’T believe how screwed up inside Bronte made him feel. And this didn’t help. Heath was staring at the old hall, seeing it for the first time through adult eyes. He had thought he knew it well, and that he remembered every detail. But he hadn’t bargained for the memories flooding in.

Thankfully, he was alone. There had been a moment just then when, despite priding himself on his fitness. It had felt as if his chest were in a vice. He could hear police sirens in his head. He could hear his mother screaming at his father not to hit her. He could see a small boy locked out of the house until his parents got home late at night, relieving himself against the back wall, the neighbours shouting at him. And he could feel the difference here at Hebers Ghyll all over again: the stability; the kindness shown to him; the patience that people had given a boy who believed he deserved none, the care he had so badly needed. He felt that same hunger again—not just the hunger for food, but the hunger for something different. He hadn’t even known what was driving him back then. But he did know that here at Hebers Ghyll was where anger had started to grow like a weed twining round him as he turned from bewildered child into disaffected youth. The anger had been thick and fast and ugly, and he had expressed it with his fists.

If he stayed very still the echoes of those years were stronger—the first time he’d been to Hebers Ghyll he’d felt resentful and out of place. Seeing Bronte again had rubbed salt in that wound. The first time he’d seen her, his jaw had dropped to think such innocence existed—it was the first time he realised not every family was at war.

But however much Bronte wanted him to come back to Hebers Ghyll and work some sort of miracle—and she did—he couldn’t shake off that old certainty that he didn’t belong here. Who would want to be reminded of his past—of what he’d been—of what he could be? Back then there had only been one certainty—one overriding conviction. He could never be good enough for Bronte.

And now?

She had taught him to read, for God’s sake.

Shame washed over him as he remembered. It made him want to jump in the car, drive home to London and never come back. Why shouldn’t he do just that? He’d put this place on the market—leave the past where it belonged, buried deep in the countryside at Hebers Ghyll.

Decision made, he headed back to the car, but then a sound stopped him dead in his tracks. It jerked him back into the present even as it threw him into the past. He turned and stared at the old bell Uncle Harry had hung outside the front door so he could call the bad boys in for supper. Heath’s mouth twisted as he shook his head. Whatever he thought about it, the past wasn’t ready to let him go yet. Leaving the bell to its capricious dance, he jogged up the steps to the front door and let himself in.

He felt a sort of grief mixed up with guilt land heavily inside him as he stared around the entrance hall. How could this have happened so quickly?

What had he expected? A log fire blazing, the smell of freshly baked bread? There was no one living here—no one had been living here for months. The scent of pine and wood-smoke he remembered belonged to another, happier era. The air was stale now, and cold, and stank of damp. He walked around—touching, listening, remembering …

If there was one thing Uncle Harry had insisted on, it was that the log fire was kept burning so that visitors felt welcome. And the table where his uncle had taught him the fundamentals of chess before Heath crossed over to the dark side—where was that? Where was the board? Where were the chess pieces?

Melancholy washed over him and it was an emotion he had never thought to feel here. Bronte was right to think he had arrived with the sole intention of developing the property and selling it on to make a quick profit—until she had planted that seed of doubt in his head, reminding him of the old man who had done so much for both of them. Credit for his artistic flair and business savvy, Heath could claim, but the fuel that had fired his hunger to do better had been all Uncle Harry.

Raking his hair as he looked around, he thought the word dilapidation didn’t even begin to cover this. Bottom line? He didn’t have time for Hebers Ghyll. His life, his work—everything—was in London. His impressive-sounding inheritance was little more than a ruin—a hall, with a tumble-down castle in the grounds, whose foundations had been laid in Norman times, and whose structure had been added to over the years with a mixed degree of success.

Make that heavy on the failure, Heath thought as he leaned his shoulder against a wall and heard it grumble. He had to wonder what Uncle Harry had been thinking on the day the old man had written his will. It was common knowledge Heath hated the countryside. Even as a youth he’d scorned the idea that owning a castle was grand; it was just a larger acreage of slum to him—still was. There was nothing here but rotten wood and cracks and holes, and leaking radiators.

But at least he was no stranger to this sort of mess.

His talent was in inventing computer games and running a company soon to go global, but his hobby was working with his hands. It wouldn’t be the first time he’d called a team together to work on the renovation of an ancient building.

Yes, but this was a huge project. He gave himself a reality check as he continued his inspection. Rubbing a pane of glass with his sleeve, he peered through an upstairs window … and thought about the dormitory Uncle Harry had set up in the barn for Heath and the other boys from the detention centre. They’d had fun—not that Heath would have admitted it at the time. They’d told ghost stories late into the night, trying to spook each other—and during the day they’d ridden bareback on the ponies, or risked their lives wrestling bullocks. The space and silence had got to him, but the village hadn’t been without its attractions. A challenge from the leader of the country lads with their burnished skin and glossy hair had led to a fight and Heath had established quite a reputation for himself. When he returned to the city he took things one disastrous step further, fighting for cash in dank, dark cellars—until the authorities caught up with him. After a chase the police had arrested him here, of all places—at Hebers Ghyll. He’d returned like a homing pigeon, he realised now. He’d gone back to the detention centre for a longer stretch.

It was only in court that he discovered Uncle Harry had shopped him. To save him, the old man said. The memory of how he’d hated Uncle Harry for that betrayal came flooding back—as did the follow-up, which made him smile. The old man had sent him a computer—'courtesy of his conscience', the greeting card had said. Heath had left it unpacked in his cell until one day curiosity got the better of him—and the rest was history.

His stint inside had left him wiser. He could make money, but not with his fists. Uncle Harry’s computer was the answer. On his release he set up an office in his bedroom where no one could see him or judge him, and no one knew how young he was, or how poor. All he had to do was click a mouse and the world came to him. And the world liked his games.

Heath moved on as the wall he’d been leaning against shuddered a complaint. He was stronger than he knew—which was more than could be said for the fabric of this place. One good shove and the whole lot would come tumbling down. It would be easier to flatten it and start again—

Since when had he embraced easy?

His fingers were already caressing the speed dial on his phone to call his architect when thoughts of plump pink lips and lush pert breasts intruded. Another pause, another memory—the last time he’d seen Bronte at Hebers Ghyll she’d been trying to save him from the police. She’d overheard Uncle Harry on the phone, and had run down the drive to warn him they were coming. When that had failed, she’d kissed him goodbye. He shook his head as he tried to blank the kiss. He’d better check she’d reached home safely.

He found Bronte still at the side of the road where she was having a bit of a disaster. The strap on her rucksack had given way and she was kneeling on the rolled-up groundsheet, lashing it into submission with a yard of rope and a clutch of nifty knots. Drawing the car to a halt, he leapt out. ‘Wouldn’t a regular buckle make things easier for you?’

‘The buckles broke in Kathmandu.’

He curbed a grin. ‘Of course they did.’

‘No, really, they did,’ she insisted, lifting her head. Then, remembering they weren’t quite friends, she lowered it again, by which time her cheeks were glowing red.

‘Want some help?’ he offered.

‘I can manage, thank you.’

‘Play me a different tune, Bronte.’ Having nudged her out of the way, he attached the rolled groundsheet to the top of her knapsack and started carrying it towards the car.

‘We already know it won’t fit in that ridiculous boot,’ she yelled after him.

‘Then I’ll carry it home for you.’

‘There’s no need.’ Racing up to him, she tried to pull it out of his hands.

‘Do you want that interview or not?’ he demanded, lifting it out of her reach.

‘Does this mean you’re keeping Hebers Ghyll?’ she demanded, staring up at him.

‘We’ll see,’ he said.

‘Give.’ She growled.

His lips curved as he looked down at her. ‘Is that pleasant tone of voice supposed to entice me to hand it over?’

‘Give, please,’ she said with a scowl.

‘Okay.’ He helped her to hoist the rucksack onto her back again, careful not to let his fingers do any more work than strictly necessary.

Hefting the pack into a more comfortable position, she wobbled a little as she grew accustomed to the weight and then tottered off in the direction of home. He stayed close to make sure she was safe.

‘I’m fine, Heath,’ she called back to him over her shoulder, breaking into an unsteady jog.

‘Watch out—the ground slopes away there—’

Too late. As Bronte stumbled on the treacherous bank he dived to save her. Catching his foot under a tree root, he took her with him, tumbling down the slope bound together as closely as two people could be.

‘Bloody idiot!’ she raged with shock as they thundered to a halt.

‘Thank you would do it for me,’ he observed mildly, noting the jagged rock he’d saved them from as well as the comfortable tangle of limbs.

‘Thank you,’ she huffed, snapping her hips away from his. ‘The townie who thinks he can run Hebers Ghyll can’t even keep his footing on a mossy bank,’ she observed with biting relish.

‘Is that dialect for welcome?’ he said mildly.

‘More like shove off.’

But she was in no hurry to move away. Lust. The desire to have, to possess, to inhabit, to pleasure and be pleasured sprang between them like a bright, hot flame. Bronte was shocked by the intensity of it. Her eyes blazed emerald fire into his and her lips had never been more kissable. She was aroused. And so was he.

Closing her eyes briefly, Bronte ground out a growl of impatience. She could of course slip back into her fantasy world and stay here wrapped around Heath—or she could get real and go home. ‘Excuse me, please,’ she said as politely as she could.

Heath yanked her to her feet. No courtesy involved. She let go of his hands. Fast—but not fast enough. Her body sang from his touch in three part harmony with baroque flourishes. She didn’t argue this time when he offered to walk her home.

‘Something funny?’ Heath demanded when she looked at him and shook her head.

‘The way you look?’

‘That good?’ He curved a smile.

‘If camouflage is fashionable this season, you look great.’

‘I heard mud, leaves and twigs are huge this year.’ He brushed himself down.

She laughed. She couldn’t help herself—just as she couldn’t stop herself following Heath’s hands jealously with her eyes. They were almost communicating again, Bronte realised—and that was dangerous. This was getting too much like the old days when her heart had been full of Heath.

So she’d hide how she felt about him—what was so hard about that?

They walked along in silence until Heath lobbed a curving ball. ‘If I decide to keep the estate and call interviews, are you ready?’

‘If you’re serious, Heath, I’m ready now,’ she exclaimed. ‘That is if the new estate manager isn’t just part of some lick of paint project to tart the place up so you can maximise your profit and get rid of it faster,’ she added as common sense kicked in.

‘Since when has profit been a dirty word?’ Heath demanded.

‘People are more important.’

‘Which is why I’m the businessman and you’re the dreamer, Bronte. Without profit there can be no jobs—no people living in Hebers Ghyll. And I won’t be rushed into this. I never make a decision until I know all the facts.’

‘Then know this,’ she said as their exchange heated up. ‘You and I could never work in any sort of team.’

‘No,’ Heath agreed. ‘I’d always be the boss.’

‘You’re unbelievable.’

‘So they tell me.’

With an incredulous laugh Bronte tossed her burnished mane and quickened her step to get ahead of him. He kept up easily. ‘If I do decide to do anything it won’t be half-hearted. It will be all about renewal and regeneration.’

‘Sounds impressive,’ she said. ‘Almost unbelievable.’

Bronte had always scored a gold star for sarcasm. She was paying him back for doubting her. And why was he even discussing something that was barely a glimmer of an idea? ‘My hobby’s building things—I’ve carried out restoration work in the past so I know what’s involved.’ And now defending it?

He got what he deserved.

‘Get real, Heath,’ Bronte flashed. ‘This isn’t cyberspace. You can’t conjure up an idyllic country scene on your screen complete with a fully restored castle, click your mouse and wipe out years of under-investment.’

‘No, but I can try. I might not be the countryside’s biggest fan, but I’m not known for running out.’

‘And neither am I,’ she shot back.

‘Are we agreed on something?’

She huffed.

‘The only way Hebers Ghyll can survive is for people like you to get involved, Bronte.’

‘Oh, I see,’ she said. ‘People like me do all the hard work while you direct us from your city desk? Unless you’re going to live here, Heath, which I doubt.’

‘Do you want Hebers Ghyll to have a future or not? Yes or no, Bronte? If you’re serious about trying to get people to come back here there has to be something for them to come back to.’

‘So now you’re a visionary?’

‘No. I’m a realist.’ And he liked a challenge —especially when there was a woman involved.

‘This is nothing like the city, Heath.’

‘Isn’t it?’ he fired back. ‘The air might be polluted with pollen instead of smoke, but, like you said, jobs are just as hard to find. So you go right ahead and walk away, Bronte. Let Hebers Ghyll slide into a hole. Or you can stay and fight.’

‘With you? What changed your mind, Heath?’

Heath’s face closed off. Why didn’t she know when to keep quiet? She could only guess how he must have felt coming back here. She returned to the fray to divert him. ‘You can’t just plonk down a couple of computers in the village hall, maintain a cyber presence and think that’s enough, Heath. People need proper work—and a proper leader on site to direct them.’

‘Are you saying you wouldn’t be up to that?’

‘I’d do whatever was expected of me, and more, if I were lucky enough to get the job,’ Bronte countered, rejoicing in Heath’s attack. The way he was talking could only mean he was seriously interested in keeping the estate.

‘Judging by your enthusiasm you’d work happily alongside anyone who does get the job?’

He’d got her. Damn it. Heath had always been a master tactician. She threw him a thunderous look.

He was all logic while Bronte was the flip side of the coin—all that passion with so little curb on it made it so easy to outmanoeuvre her, it was hardly fair. He hadn’t made a final decision yet. The problems at Hebers Ghyll were nothing new for him. There had been no work in his old neighbourhood, but he had known that if there was enough money for tools and equipment there would be more than enough jobs for everyone. ‘There’s only one problem,’ he said, reeling her in.

‘Which is?’ she demanded on cue.

‘You.’ He stared directly at her. ‘You’re the problem, Bronte. If I consider you for the job I have to bear in mind you took off once and went travelling. How do I know you won’t do that again?’

‘Because my travels had a purpose and now I’m home to put what I’ve learned into practice.’

‘That’s good,’ he agreed, ‘but if I take this on there will be nothing but hard work ahead, and a lot of difficult decisions to be made. I need to be sure that whoever I employ as estate manager has both the staying power and the backbone for what needs to be done.’

‘What are you implying, Heath?’

He lifted the latch on the wooden gate that led through to her parents’ garden. ‘I’m saying I don’t know you, Bronte. I only know what you’re telling me. It’s been a long time.’

‘For both of us,’ she reminded him tensely.

He propped her rucksack against the front door.

‘Hey,’ she said when he turned to leave. ‘Where are you going? We’re in the middle of a conversation.’

‘We’ll continue it another time. I have to get back now.’

‘Can’t we talk first? What’s the hurry?’

Strangely, it pleased him that she wanted to keep him back. ‘I have appointments I can’t break. My work is in London, remember? It’s where I make the money that might just keep this place alive.’ He stopped at the gate and turned to face her. ‘Just promise me one thing before I go.’

‘What?’

‘Parts of Hebers Ghyll aren’t safe, Bronte, so please stay away.’

‘The Great Hall’s safe,’ she insisted stubbornly. ‘Uncle Harry was living there up to a few months ago.’

‘And I’m telling you not to go near it until I get back.’

‘So you are coming back?’

As her eyes fired he propped a hip against the garden wall. ‘You’ll be telling me how much you’ll miss me next.’

‘Ha! Don’t hold your breath.’

‘If you need me you’ve got my number.’

‘What use is that when your PA won’t put me through?’

‘You give up too easily, Bronte.’ Raising his hand in a farewell salute, he thought himself lucky to be out of range of any missiles she might have to hand.

CHAPTER FOUR

WHEN Heath left her Bronte was still high on adrenalin hours later. She needed action. Lots of it. She went back to Hebers Ghyll and broke in. Maybe this was the craziest idea she’d had yet, but she wasn’t prepared to be run off a property she had always thought of as her second home. The moment Heath’s car roared away she made some calls to girls in the village—girls who’d been friends for life. The chance to do a little exploring was right up their street.

How dangerous could the Great Hall be? It had only stood empty for a couple of months. She wouldn’t take any chances, Bronte determined as she led her troops beneath a moody sky down the long overgrown drive. Everyone knew the castle was ready to fall down, but the hall where her mother had been housekeeper, and the rooms where Uncle Harry had used to live, they were safe. Heath was overreacting—or, more likely, trying to keep her away. She had explained to her friends, Maisie and Colleen, that there were no-go areas and that they mustn’t go off exploring on their own.

‘This is spooky,’ Colleen said, echoing Bronte’s thoughts as they all flashed an anxious glance into the impenetrable undergrowth.

They could speed-walk to international standards by the time they reached the open space where a dried-up moat circled the ruined castle. The castle was a heap of blackened stone, lowering and forbidding beneath boiling storm clouds, and the ugly gash around it was full of brambles and leaves. ‘Nice,’ Colleen murmured.

It needed clearing—needed filling—needed ducks, Bronte thought. She wouldn’t have trusted the drawbridge—most of the planks were missing, and a glance at the rusty portcullis hanging over it confirmed that Heath was right to warn her to stay away. But even the old castle could be transformed like one she’d seen in France. The fortress of Carcassonne had been faithfully restored and was now a World Heritage site. But that was for another day. ‘We’ll go straight to the Great Hall,’ she told the girls, leading them swiftly past the danger zone.

Excitement started to bubble inside Bronte the moment she stood in front of the old hall. The sun had made a welcome return, burning through the clouds, and the warmth and light changed everything. It raised her spirits and softened the blackened stone, turning it rosy. This could all be so romantic, if it weren’t so run-down. Her plan had been to bring the girls along to enthuse them, but she clearly had a long way to go. They had gone quiet, which was a bad sign. ‘Come on,’ she said in an attempt to lift their spirits. ‘Let’s see what we’ve got round the back.’

More decay. Dried-up fountains. Tangled weeds. Crumbling stone.

For a moment she felt overwhelmed, defeated, but then she determined that she would find a way. Scrambling through an upstairs window, she brushed herself down. The echoing landing smelled musty and dust hung like a curtain in the shadowy air. She could hardly expect Heath to feel enthusiastic about this, Bronte mused as she walked slowly down the stairs, let alone spend his hard-earned money putting it right.

She could only hope the girls would stick with her, Bronte concluded as she picked her way across the broken floor tiles in the hall. How depressing to see how quickly everything had deteriorated. It didn’t help to know she had only added to the destruction. She’d tried her mother’s door key, only to discover that the one useful thing the previous estate manager had done before Heath sacked him was to change the locks. Adapting her plans accordingly, she had shinned up a drainpipe, forced a window and climbed in. And this was not the testimony to Uncle Harry’s generosity that he deserved. Plants had withered and died, while chairs had mysteriously fallen over, and plaster was falling off the walls faster than the mice could eat it.

Shouldn’t Heath be here doing something about this?

And why was she thinking about Heath when she could just as easily do something about it? She had already established that Heath’s interest in his inheritance was mild at most. Heath only cared about the profit he could make when he sold it on. He’d made that clear enough. He could barely spare the time for this weekend’s flying visit. Heath’s life was all about making money in London now.

With a frustrated growl, she scraped her hair back into a band ready for work—only to be rewarded by an image of Heath in her mind, standing beneath the vaulted ceiling of the Great Hall looking like a conquering hero as he fixed her with his mocking stare. Why did it always have to come back to Heath?

Because Heath was blessed with such an overdose of darkly brooding charisma it was impossible not to think about him, Bronte concluded. But a man like Heath could hardly be expected to hang around when there were so many people waiting to admire him—and she was hardly the swooning type. So, who needed him? There was nothing here she couldn’t handle.

Having convinced herself that she had ejected Heath from her thoughts, she now had to confront all the other impressions crowding in. ‘I’m going to change this,’ she murmured, staring round.

‘Talking to yourself, Lady Muck?’ Colleen called down to her from the upstairs landing.

Bronte’s heart leapt. So the girls had decided to join her. ‘You made it,’ she called back. ‘Come and join me. We’ve got the place to ourselves.’

‘No boarders to repel?’ Maisie demanded, sounding disappointed as she clattered down the stairs in a cloud of cheap scent and good humour. ‘I thought there’d be at least one hunky ghost for me to deal with.’

Or Heath in full battle armour with a demolition ball at his command, Bronte mused—that was one boarder she wouldn’t have minded repelling. Or, better still—half-naked Heath, muscles bulging, on his knees in front of her. Much better. She’d keep that one—as well as the quiver of awareness that accompanied it. Enough! she told herself firmly as a puff of plaster dust landed on her shoulder. Heath had gone back to London, and there was work to be done here. ‘There should be life at Hebers Ghyll,’ she announced to the girls. ‘We can’t let it crumble to dust and do nothing about it.’

‘Aye aye, Captain.’

The girls delivered a mock-salute as Bronte warmed to her theme. ‘There should be life and warmth and music—and there will be again.’

The girls whooped and cheered. ‘How about we help you after work and at weekends?’ Colleen suggested when they’d all calmed down.

Bronte was moved by the offer. ‘I couldn’t ask you to do that.’

‘Why not?’ Maisie demanded. ‘It could be fun.’

‘Spiders are fun?’ Bronte seemed doubtful.

‘Well, we can’t leave you here on your own, can we?’ Colleen pointed out. ‘If you’re going to be battling ghosts and spiders, we want to be part of it, don’t we, Maisie?’

‘I’ll trade you my most excellent work with a broom and a ghost-busters kit, for a drink at the pub,’ Maisie suggested. ‘How about that?’

‘Deal,’ Bronte agreed. ‘Let’s get to it,’ she announced, leading the way to the storeroom where the cleaning equipment was kept.

‘Working party present and correct,’ Colleen confirmed once they were armed with brushes and bin liners. ‘Where would you like us to start?’

‘Not with mouse droppings or spiders’ webs,’ Maisie protested, wielding her dustpan. ‘The only thing I’m prepared to scream for is a man.’

I wish, Bronte thought, imagining she was in a clinch with Heath. ‘The best I can offer you is a good scrumping in the apple orchard.’

‘I think Maisie had something more hands on in mind than that,’ Colleen suggested dryly.

‘You do surprise me. Why don’t we clear up as much as we can in here and then reward ourselves with a swim in the lake?’

‘Skinny-dipping?’ Her friends shrieked, hugging themselves in anticipation.

‘Well, as we haven’t moved in with our fourteen wardrobes of clothes yet—seems skinny-dipping is our only option.’

‘Could you arrange for the lake to be heated before we dive in?’ Colleen demanded.

‘You’ll soon get warm,’ Bronte promised as visions of childhood’s endless summer days spent swimming or rowing on the lake filled her head with slightly rose-tinted images—swiftly followed by red-hot thoughts of Heath rising like a wet-shirted Mr Darcy dripping water from his muscular frame—

‘Bronte?’ the girls prompted.

‘Sorry.’ Tearing her thoughts away from Heath, Bronte focused on the here and now. It would be lonely at the hall without the girls and working together promised to be fun.

And if Heath never came back?

They’d get by somehow. But because she was stubborn she was going to make that call to London to check if he would be holding interviews for jobs at the hall.

‘Daydreaming about Heath again?’ Colleen teased her.

‘I’ve got bigger things on my mind than Heath,’ Bronte replied, trying to look serious.

‘Bigger than Heath?’ Colleen exclaimed, exchanging a knowing look with Maisie.

‘You’re disgusting.’ Bronte smothered a smile.

The business trip he had left Hebers Ghyll to make had been a resounding success. He was back in town within the week, brooding in his office with Bronte on his mind. She was too inquisitive to quietly settle back into life at the cottage, which worried him. She wouldn’t be able to resist taking another look round Hebers Ghyll, which was dangerous. She could be down there now with a bundle of energy and good intentions. He’d made sure everything was locked up securely before he left, but he didn’t trust her—and good intentions wouldn’t stop those walls falling on her head. He had no option. He had to go back.

He called Quentin from the car to make arrangements to cover his absence at the board meeting, and then he made a few more calls. There was no point in his going to Hebers Ghyll on a day trip—or just to yell at Bronte. He might as well start moving things forward. Whether or not he decided to keep the estate it could only benefit from a refit. And he could only benefit either way.

The two girls were as good as their word and came to the hall every night after work to help Bronte sort things out. One week of back-breaking work was nearly over and there was still no sign of Heath.

Still no answer on his phone either. Perhaps he’d given her the wrong number on purpose—or perhaps Heath’s PA was even more efficient than she’d thought him, which was entirely possible. She couldn’t pretend she wasn’t disappointed that Heath had just disappeared again as if that visit had never happened, but she hid her feelings from the girls, and stubbornly refused to let it get her down. She distracted herself by working as hard as she could until all she could think about at night was a soft pillow and a long, dreamless sleep.

By the end of the week the three girls had systematically cleared, cleaned, and de-spidered the Great Hall, and had returned the kitchen to its former pristine state. They had weeded the formal gardens as well as the kitchen garden with its wealth of vegetables, and cheered when Bronte, whose hands and face seemed to be permanently covered in sticky black oil for most of the time, finally managed to get the sit-on lawnmower to work. Having tamed the grass and cleared the rubbish, a small part of the Hebers Ghyll estate, if not exactly restored to its former glory, was at least clean and tidy, and as a bonus they were all suntanned and healthy thanks to a timely Indian summer. And they were definitely well fed, thanks to Bronte’s frequent raids on the vegetable patch. There was only one fly in this late-summer ointment as far as Bronte was concerned, and that was Heath. You’d think he’d want to know the place was still standing …

One hazy late afternoon when even the bees could hardly be bothered to hum, Bronte was down at the lakeside with Colleen and Maisie.

‘What are you doing?’ Colleen demanded grumpily when Bronte reached for her phone. ‘You can’t be ringing him again?’

‘Yes, him again,’ Bronte confirmed, firming her jaw. ‘Heath gave me this number, and some time or other I’m bound to get through to him.’

‘Dreamer,’ Maisie commented. ‘When he takes his phone off call divert,’ Colleen added.

‘Well, I’m not going to give up.’

‘What a surprise,’ Maisie murmured, brushing a harmless hover-fly away.

The phone droned. Bronte waited. And then sprang to attention. But it was only Heath’s PA, who put her off in the same weary tone. Colleen and Maisie were right. Heath had no intention of speaking to her ever again.

‘When are you going to get it through your head—’ Colleen began as Bronte snapped the phone shut and tossed it on the ground.

‘Don’t,’ she said. ‘Just … don’t.’

Bronte’s friends fell silent as she flung herself down on the grass. Lying flat on her back, she gazed up through a lace of leaves to the hint of blue sky beyond. What if Heath sold the estate? What if he’d already sold it and they were all ejected? She should spare the girls that. They could be arrested. This was so unfair. They were seeing progress. They had a routine going. And a goal—Christmas in the Great Hall, recreating one of Uncle Harry’s famous Christmas parties. Bronte imagined inviting everyone in the village. How could she disappoint Colleen and Maisie now when they’d worked so hard to achieve that?

What Heath might think about them planning a Christmas party without his say-so was something she would think about another day.

‘The lake’s too cold for swimming,’ Colleen announced, distracting Bronte from her thoughts. ‘I’m going home. Are you coming, Bronte?’

Maisie was on her feet too.

‘No, you go on,’ Bronte said. ‘I’m going to have a quick swim.’

Pulling off her clothes as the girls disappeared through the trees, she stretched her naked body in the sun. Before she had chance to chicken out she scampered to the edge of the lake and plunged in. The shock of the icy water sucked all the breath out of her. She flailed around for a moment before steadying and starting to swim. Powering out to the centre of the lake with a relaxed, easy stroke, she turned on her back and floated blissfully in the silence.

Silence?

What silence?

Shooting up, she turned her head, trying to locate the source of a steady rumbling noise. It sounded like an armoured tank division coming down the drive. She swung around in the water, trying to work out how she could claim her clothes before anyone saw her—

Forget it, Bronte concluded as the rumbling grew louder. She’d never make it in time. She would just have to stay here, treading water.

Where was she? Heath frowned as he peered through the windscreen. Bronte was his first—his only thought as he drove up the drive. He’d called in at the cottage. She wasn’t there. The old lady next door said Bronte would be up at Hebers Ghyll—as if it was a regular thing. He’d been angry since that moment—concerned and furious that Bronte had ignored everything he’d told her. But still, he’d hoped to see a flash of purple leggings—a glint of sun-kissed hair. Instead, all he could see were two other girls, sauntering out of the woods at the side of the lake as if they owned the place. So where the hell was she? And what the hell was going on?

Swinging down from the cab of his utility vehicle, he waited for the other men to assemble. Having issued preliminary instructions, he strode towards the girls. He wasn’t interested in entering into conversation with them. He wanted the answer to one simple question: ‘Where’s Bronte?’ he demanded, addressing the bleached blonde with a confident air.

‘Heath Stamp,’ she murmured. ‘Is it really you?’

‘I need to see her,’ he said, ignoring the girl’s attempt to distract him.

‘I’m Colleen,’ the girl persisted. ‘Don’t you remember me? And this is Maisie—’

‘Where is she?’ he cut across her in an ominous growl.

‘A real charmer,’ Colleen murmured.

‘So what’s changed?’ Maisie agreed beneath her breath.

Both girls were staring at him warily now. So they remembered him. ‘Are you going to tell me where she is?’

‘I-in the lake,’ Maisie stammered.

‘In the lake?’ he said, swinging round.

‘Swimming,’ Colleen hurried to explain.

As he turned to look he saw something that had him storming across the lawn, tugging off his clothes as he ran.

CHAPTER FIVE

SHE’D got trapped in the weeds. She’d been so traumatised by the truck invasion she’d blundered about in the water wondering what to do next and had got her leg caught. Throwing her arms around as she struggled to free herself, Bronte had attracted the very type of attention she had been trying to avoid. The long line of wagons and builders’ vans, led by a rugged Jeep with blacked-out windows, had parked up in front of the hall. Her heart jolted painfully to see Heath spring down from the lead vehicle. Having spoken to the girls, he turned to look at the lake at the precise moment she started thrashing about. Impossibly bronzed and muscular, Heath, having tossed his shirt away as he ran, was clearly intent on launching a one-man rescue. The only option left to her was to swim as fast as she could in the opposite direction.

Forget it, Bronte concluded, treading water. Her best effort wasn’t nearly good enough. Heath was streaking towards her with a strong, fast stroke and had soon cut off her escape route. Before she had chance to change direction he gathered her up like a rugby ball and kicked for shore.

‘Put me down!’ she shrieked the instant Heath found his feet and started wading. ‘I’m warning you, Heath—let me go. There’s no need for this.’

‘There’s every need for this.’ Heath sounded less than amused. Dumping her on her feet on the middle of the lawn, he stood back.

She had never seen anyone quite so furious. She hunched over, acutely conscious of her nakedness.

Heath seemed disappointingly unaware of it. ‘What did I tell you before I left?’ he demanded.

Bronte’s face flushed red. ‘I haven’t been near the old buildings—’

‘So you swim in the lake on your own? Brilliant.’

Heath’s expression was thunderous. All male. All disapproval. And the sight of his naked torso—powerful beyond belief, wet, tanned and gleaming in the sun—was an unnerving distraction. She jumped alert the moment she realised Heath’s narrowed gaze was roving freely over her naked body as if it were his to inspect. ‘Do you mind?’ she flared, covering herself as best she could.

‘What the hell did you think you were doing in the lake?’ Heath snapped as if they were both fully clothed.

‘Swimming,’ she said as if that were obvious. ‘And I know what I’m doing.’

Heath took one look at her. ‘That would be a first.’

‘Can’t you turn your back or something?’ He ignored this remark. ‘Never swim in the lake again on your own. Do you understand me?’

‘Perfectly.’ She was trying to edge towards her clothes, which wasn’t easy with her legs crossed. At last she managed to snag her leggings with the thong still tangled inside them. Snatching them up with relief, she held them in front of her. However ridiculous she looked, it was some sort of shield. All she could do now was to start moving backwards, away from him.

She should have seen the tree root coming. She should have known that lightning did sometimes strike the same place twice. The breath flew from her lungs as Heath dived to save her—by some miracle he managed to swing her around before she hit the ground, cushioning her fall with his body. She was too shocked by the impact to do anything but yell, ‘Get off me!’ And scowl down.

Heath grinned up. ‘I think you would have to get off me,’ he pointed out.

Oh, great. She was straddling him, and Heath was clearly enjoying every moment of it—as well he might, with his great big hands firmly attached to her backside. ‘Let me go,’ she insisted, wriggling furiously. But the moment Heath lifted his hands away she missed them and wanted them back again. Fortunately for her, common sense kicked in.

‘You don’t really want to do that, do you, Bronte?’

She turned to look back over her shoulder at Heath.

‘Seriously, it’s not your best look,’ he assured her as she continued to crawl away.

All she cared about was reaching a covey of trees over to her left where there were bushes to hide in while she sorted out her clothes. ‘What do you think you’re doing?’ she shrieked with surprise.

Heath had grabbed her and trapped her beneath him on the ground. ‘Preserving your dignity,’ he said calmly, ‘or what little remains of it.’

She followed his gaze. And groaned. Maisie, Colleen, and all of Heath’s men had gathered at a safe distance to watch their little drama play out.

‘Don’t say it,’ Heath warned her in a low growl. ‘I can’t bear to hear a woman swear.’

‘Swear? I can barely draw enough breath to speak with you on top of me. Well—get up,’ she insisted, only to be rewarded by a wolfish grin. ‘Get off me, please,’ she said reluctantly as their audience scattered. ‘We weren’t expecting visitors,’ she said, acutely conscious of her naked body pressed into Heath’s naked chest.

‘Clearly,’ he murmured, gazing down at her.

He seemed in no hurry to move away. ‘Why didn’t you warn me you were coming?’ she said, thinking it best to make conversation in a position like this.

‘Warn a squatter the owner’s on his way?’

‘I’m not a squatter,’ Bronte argued. Her gaze slipped from Heath’s mocking eyes to his sexy mouth, where it lingered. ‘We’re not even staying at the hall,’ she protested faintly.

‘And I should be grateful for that?’

She should be grateful for this, Bronte reflected, telling herself to relax and enjoy—would this moment ever come again?

‘When will you get it through your head that Hebers Ghyll is not yours to do with as you like, Bronte?’

Nor was Heath’s magnificent body, unfortunately. ‘We were only trying to help.’

‘Against my express instructions.’

‘We stayed away from the castle.’

‘Next time, do me the courtesy of asking if you can visit my property first. This obviously comes as a surprise to you, but this is my land, and safety is an overriding concern of mine.’

How could it be when Heath’s chest hair was tormenting her nipples? The men she met on her travels were too busy fretting about their skin care regime or whether or not to wax their chest. Heath clearly suffered no such dilemmas.

‘Well, this is nice,’ he remarked, easing his position, which made her blink. ‘I never took you for a nudist, Bronte.’

‘And I never took you for Genghis Khan,’ she fired back in an attempt to blank the sensation currently flooding her veins.

‘Oh, yes, you did,’ Heath growled softly.

Was it safer to stare into his eyes and see what he was thinking, or at Heath’s firm mouth and long to kiss him? She was in trouble whatever she did, Bronte concluded, while Heath was hot-wired to all her erotic pressure points. She took the only option left open to her, and closed her eyes, shutting him out.

‘Open your eyes, Bronte. This is no time to fall asleep.’

Or to experience that first seductive brush of Heath’s lips, apparently. ‘Oh, clear off,’ she flared, trying to push him away. ‘What are you made of?’ she demanded when he didn’t yield. ‘Kryptonite?’

‘Flesh and blood the same as you.’

‘Not a bit like me,’ Bronte argued primly.’ I have manners.’

‘And a naked bottom,’ Heath commented mildly as she struggled to cover herself with an impossibly shrunken pair of leggings.

‘You’re such a barbarian.’

‘Come on—get dressed.’ As Heath sprang up he dragged her with him. ‘This has gone on long enough, Bronte. You’re still a trespasser with a lot of explaining to do.’

Snatching her hands free, she was crouched down in a ball again. ‘Later,’ she said. ‘You can leave me now.’

‘Oh, can I?’ Heath demanded, planting his hands on his hips.

‘Honestly,’ she flared—though flaring was difficult from a crouching position. ‘I really can’t believe your ingratitude. We cleared your house—your grounds—’

‘And if a wall had fallen on your head?’

‘I already told you, we haven’t been anywhere dangerous.’

‘You’ve been back to the hall,’ said Heath, who showed no sign of going anywhere.

‘Do you seriously think I’d take the girls into a dangerous situation?’

‘No, but you’d walk blindly in,’ Heath argued. ‘And you’d probably be hit by falling masonry before you got halfway through the door.’

‘There’s no need to sound quite so thrilled by the prospect.’

‘Leaving me to clear up the mess,’ he finished, talking over her. ‘When I say don’t do something, there’s a very good reason for it.’

Oh, why wouldn’t her clothes co-operate on damp skin? Her leggings had twisted round like a self-imposed chastity belt. All she could do was crunch over with her arms covering her chest as Heath threw her her top.

‘When were you going to tell me about the window, Bronte?’

She froze mid-pulling it on.

‘What?’ Heath barked. ‘You thought I wouldn’t notice?’

She hadn’t meant to do it and felt terrible. When she had forced the upstairs window to break into the hall the handle had come away in her hand. ‘Oh, Heath, I’m really sorry—’

‘Are you?’ he said impassively. His hands on his hips, he confronted her with a stony gaze.

Displaying a truly magnificent chest, Bronte registered with a sharp intake of breath. She had forgotten how tall Heath was, how impossibly fit. And with nothing to cover those massive blacksmith’s arms, or his powerful torso—

‘Have you done staring?’ he snapped.

‘I’m going home,’ Bronte announced in exasperation. ‘I need to wash this mud off.’

‘I’d say be my guest,’ Heath observed sardonically, ‘but as you have already made yourself at home.’

‘I prefer to use my own shower, thank you,’ she snapped back.

‘As you wish.’

But now Heath stood in her way. Feinting past him, she snatched up the last of her clothes. ‘I don’t need anything from you, Heath.’

‘Except a job, presumably?’ She froze.

‘You’re not going the right way about it, are you?’ Heath pointed out. ‘You broke into my house. You brought your friends along too.’

‘This has nothing to do with Maisie or Colleen,’ Bronte interrupted, rushing to her friends’ defence. ‘This is all my fault, Heath. Blame me, if you must. I was just trying to help. I thought that if we.’

‘You didn’t think,’ Heath interrupted her sharply. ‘You went straight into an old building without a safety review—just as you swam solo in the lake. I could forgive that, but you got your friends involved and that was irresponsible. Or had you conveniently forgotten that breaking and entering is a criminal offence? Go home, Bronte,’ he rapped when she tried to defend her decision. ‘I can’t believe you’re serious about applying for a job here. If that’s still the case, you’ve made one hell of a start. I can’t imagine how you’re going to climb back from this.’

And neither could she. Heath’s tone of voice made it clear that playtime was well and truly over.

She had alienated Heath. She had forfeited her chance of getting the job. She had lost the girls their promised pay-off—the Christmas party—which meant that all their hard work was wasted.

Things couldn’t be worse, Bronte mused back at the cottage, where she was sitting on the sofa with her head buried in her hands.

So she’d just have to make it right, she determined, springing to her feet.

Heath couldn’t possibly have appeared less thrilled when she turned up at the hall with Colleen and Maisie in tow.

‘What do you want, Bronte?’ he rapped, while she stood and stared. Heath in hard hat, steel-capped boots, and a high-vis’ jacket, was a fantasy yet to be explored.

‘We’re here to help,’ she said, conscious of Maisie and Colleen skulking behind her. The girls hadn’t been exactly enthusiastic when she had sold them this idea over a drink at the pub.

‘Help?’ Heath demanded, narrowing his eyes suspiciously. ‘We’re on the roof, Bronte. How can you help?’

‘Has the fresh air given you an appetite, possibly?’ she enquired pleasantly.

‘Why? Did you bring pizza?’ Heath looked behind her to see if the girls were carrying anything.

‘No.’ Bronte shook her head. ‘I’d only serve pizza if I’d made it myself. I was merely suggesting I could cook supper for you—but if you’d rather we left—’

‘You cook?’ Heath interrupted.

‘Of course I cook. My mother was the housekeeper here,’ she reminded him with a frown. ‘And as you pointed out,’ she added innocently, ‘I have a great line in jam tarts. But don’t stereotype me. I mend engines too.’

Heath hummed. ‘I suppose the men will need feeding when they knock off, so if you’re offering to cook supper for nine—’

‘Twelve,’ Bronte said, turning to look at the girls. ‘I’ll get started, shall I?’

With some reluctance, it seemed to Bronte, Heath stepped aside. The way to a man’s heart would always be by the same route—something women knew and had used shamelessly across the ages. She was hardly a trailblazer in that regard, Bronte reflected as she led her troops towards the kitchen.

CHAPTER SIX

SUPPER was nearly ready. They just needed some fresh herbs for the soup, which Colleen and Maisie had offered to go and pick for her while Bronte kept an eye on things on the cooker. It was Colleen who drew Bronte’s attention to the tableau being played out in the yard outside the kitchen window.

There was no harm in looking, was there? She joined her friends on the pretext of opening the window to let the steam out from her soup.

Heath, dressed just in jeans, was sluicing down in the yard.

Oh, yes, he was …

And very nice he looked too …

As he slowly tipped a bucket of water from the well over his head drops of water glittered in the last rays of the sun and flew from his hair as he raked it back with big, rough hands. She felt rather than heard him sigh with pleasure. And then those hands continued on as Heath slid the last of the water from his hard-muscled chest …

‘Oh, my God—you could have an orgasm just watching him,’ Colleen breathed, leaning over Bronte’s shoulder.

‘Shh! He’ll hear us.’ Bronte held her breath.

‘I didn’t even know men came built like that,’ Maisie confided.

‘They don’t,’ Colleen assured her. ‘You want to get stuck in there, Bronte.’

‘Me?’ Bronte pretended innocence as she pressed a hand against her chest. ‘Heath isn’t interested in me.’

‘Not much,’ Colleen murmured, still avidly watching.

‘Well, even if he was—’

‘He is,’ Colleen assured her with the resulting impact on Bronte’s pulse.

‘Well, let’s get on,’ she said, sounding rather like her mother, Bronte thought.

Inwardly, she was anything but. Her mother was calm and logical, while Bronte was a dreamer on a roller-coaster ride out of control. Her heart refused to stop thumping as Colleen and Maisie, having put Heath out of their minds, started laying up the long, scrubbed table. Then another horrible thought occurred—if her fantasies were an open book to her friends, they must be clear to Heath as well!

‘Why wouldn’t you be interested in a man like that?’ Colleen demanded, doggedly returning to the subject as she came back for the spoons. ‘You haven’t been putting bromide in your tea, have you, Bronte?’

‘Just sugar,’ Bronte murmured distractedly, jumping back from the window too late to stop Heath seeing her.

Holding onto Bronte’s shoulders so she could stare over them, Colleen observed, ‘Licking that chunky-hunk is all the sugar I’d ever need.’

‘Supper’s in ten,’ Bronte pointed out briskly, ‘and I need those herbs before I serve up.’

‘On it,’ Colleen promised. Grabbing Maisie by the wrist, she left Bronte to her own devices in the kitchen.

Heath came into the room moments later. He grunted. She grunted. She didn’t trust herself to turn around. She could hear him moving around behind her—hanging up his jacket, putting his hard hat on the side, taking off his boots and leaving them on the mat by the door.

Had her senses ever been this keen before? Warm man … a little ruffled, a little windswept, his hair a little damp—his jeans definitely wet, and clinging lovingly—

‘Hey, what do you think you’re doing?’ she said, jumping with alarm as Heath brushed past her.

‘Stealing soup,’ he said. ‘It smelled so good—’

‘Hands off,’ she said, smacking his hand away. ‘And there’s no need to sound so surprised.’

Heath’s expression was deceptively sleepy, Bronte thought, with his face so close, and his eyes… ‘Must you creep up on me?’ Must you look so sexy? she thought, taking in the damply dangerous man who looked exactly like the answer to her every sex-starved dream.

‘I didn’t creep.’ The sexy mouth tugged up in a grin. ‘I think you’ll find on closer acquaintance that I never creep.’

No, he never did, and that sluice-down in the yard had really intensified the scent of warm, clean man. And what did he mean by closer acquaintance? As she tried to work it out she dragged in greedy lungfuls of Heath’s delicious scent when what she should be doing was watching the food on top of the cooker to make sure it didn’t burn.

Her gaze started at ground level with Heath’s sexy feet, and then rose steadily to take in the hard thighs stretching the seams on his damp jeans. She resolutely refused to notice the button open at the top of his zipper, or the belt hanging loose—and moved on swiftly to Heath’s impressive chest, which was currently clad in the deep blue heavy-knit sweater he’d pulled on at the door—

She yelped with shock when he took hold of her elbows and lifted her aside. Heath shrugged. ‘I’d hate you to burn that soup. And I owe it to the men to make sure you know what you’re doing,’ he added, stealing another spoonful. ‘What?’ he said, angling his chin as Bronte planted her hands on her hips. ‘You didn’t think I’d give you a completely free rein, did you?’

‘You don’t frighten me, Heath Stamp. Now, get out of my way—’

‘Not before I’ve had another spoonful. This soup isn’t bad,’ Heath admitted. His amused glance made Bronte wonder if he was remembering her naked.

‘If you want to catch your death in those wet jeans go right ahead,’ she said.

‘They’re not drying as I’d hoped,’ Heath said, his lips pressing down. ‘Why don’t you sling them over the Aga rail for me?’

‘Like I want your wet clothes hanging in my kitchen? And don’t even think of lounging round in your boxers while I’m making a meal.’

‘You’re making two assumptions there,’ Heath told her, ‘both of which are wrong.’ One: it wasn’t her kitchen, it was Heath’s. And two?

Don’t even go there, Bronte thought, noting the humour in Heath’s eyes. ‘I was merely suggesting you might want to change into some dry clothes before supper,’ she told him primly.

‘And if I had some dry clothes with me, I might do that.’

Heath had lightened up. Maybe breaks in the country were good for him, Bronte reasoned. Pity they weren’t good for her composure.

And while she was musing on this Heath stole some more soup from the pot. ‘There’ll be none left,’ she protested spreading out her arms to take command of the Aga. ‘Here,’ she said, opening the oven door. ‘Why don’t you stick your butt in there? You’ll soon dry off.’

‘That’s a little drastic, isn’t it?’ Heath observed.

‘It’s an accepted method of warming up.’

‘Really?’ Heath said, making her wish she hadn’t spoken. Folding her arms, she angled her chin as she waited for him to take her advice.

‘Thank you, but no,’ he said, allowing her a small mocking bow. ‘I’m sure my body heat will take care of it.’

It was certainly taking care of her.

‘Do I make you nervous, Bronte?’

‘As if,’ she scoffed. ‘Though you do make me a bit nervous,’ she said on reflection.

‘Oh?’ Heath’s gaze flared with interest.

‘You’re eating all the soup,’ she told him deadpan. ‘Now clear off—’

She exhaled sharply as Heath caught hold of her arm as he brushed past. ‘Why did you really come back to the hall, Bronte?’

‘Why did you come back?’ she said, feeling unusually flustered as she stared up at him.

‘I asked you first.’

‘I took pity on you—and, okay, I made a fuss about you doing something with your inheritance. I could hardly sit at home twiddling my thumbs after that.’

‘To think, I almost drove you away,’ Heath said, heaving a heavy sigh. ‘Where did I go wrong?’

‘I don’t know, Heath.’ She met the humorous gaze head on—and wished she hadn’t. Hadn’t she made enough mistakes for one day?

‘Let me repeat myself,’ Heath said, ‘What are you really doing here, Bronte?’

‘I couldn’t stay away from you,’ she said in her most mocking tone. ‘Does that make you feel better?’

‘At least you’re being honest,’ Heath said.

‘You’re so modest,’ Bronte countered, stirring the soup as if her life depended on it. ‘You know my only interest in being here is the future of Hebers Ghyll.’

‘Liar,’ Heath said softly.

‘Could you put these bowls out for me, please?’ She plonked them in his hands. Anything to keep Heath’s hands occupied and give herself space to think.

‘I have made you feel better, haven’t I?’ Heath sounded pleased with himself as he came back to prop a hip against the side.

‘So good I hardly know what to do with myself,’ Bronte agreed, sticking the salt pot and pepper grinder in his hands. ‘Now move. You definitely can’t stand this close to the heat without—’

‘Without both of us getting burned?’ Heath suggested.

‘Without the soup getting burned,’ she corrected him. ‘Excuse me please…’ Would her heart stop thundering? Hands on hips, she waited for Heath to move. Her only alternative was to stretch across him—and risk rubbing some already highly aroused and very sensitive part of her body against him? Not even remotely sensible to try.

‘I’m still wondering what you came back for,’ he said, ‘and I mean the real reason.’

‘Okay,’ she said, staring him in the eyes. ‘I’m serious about wanting the job and I thought if I came here and made myself useful—doing anything I could to help—you might remember me when it came to handing out interview times.’

Leaning back against the Aga rail, Heath crossed his arms and gave her one of his looks. ‘So you’re here so you can keep on reminding me how good you’d be?’

That wasn’t quite the way she would have put it, but yes. ‘I thought cooking supper for you would be a start.’

‘And you’re not a conniving woman?’

Heath’s face was very close—close enough to see how thick his lashes were, and how firm his mouth. ‘On the contrary,’ Bronte argued, ‘I am a conniving woman. And I know what I want.’

‘And so do I,’ Heath assured her as he straightened up.

‘Well, seeing as you’ve shown willing.’ Heath laughed.

And now he was standing in her way again. ‘Excuse me, please,’ she said politely.

What was she supposed to do with a man who took up every inch of vital cooking space and who showed no sign of moving—a man who was staring down at her now with a look in his darkening eyes that suggested he would very much like a practical demonstration of just how badly she wanted to work for him? ‘You’re in my way, Heath.’

‘Am I?’

He didn’t move so she tried a firmer approach. ‘If you want feeding you’d better get out of my way now.’

‘I love it when you talk tough.’

She drew in a great, shuddering gust of relief when Heath finally straightened up and moved away. Fantasies were safe, warm things, but the reality of Heath’s hard, virile body so close to hers was something else again. He hadn’t even touched her yet and every part of her was glowing with lust—and she couldn’t blame the Aga for that.

‘Don’t burn my supper,’ Heath warned. ‘If you do I shall have to punish you.’

Bronte drew in a sharp, shocked breath. The images that conjured up didn’t even bear thinking about. Rallying, she turned to face Heath with her chin tilted at a combative angle, only to find a slow-burning smile playing around his lips. He was enjoying this. Heath was the master of verbal seduction and she was his willing partner in crime. Lucky for her, the girls chose that moment to return from the herb garden—if she counted luck in heated aches and screaming frustration, that was, Bronte mused, adopting an innocent expression by the cooker.

‘Thyme?’ Colleen held out a thick bunch of fragrant herbs.

‘Bad time,’ Heath commented dryly. Then pointing a finger at Bronte as if to say they had unfinished business, he left the kitchen to call the men.

She couldn’t think of anything else all through supper. What had Heath meant by that pointing finger? If Heath meant what she thought he meant her fantasies were out of a job. Heath gave nothing away during the meal—he barely looked at her. She had cooked her heart out, silently thanking her mother for all those hours they’d spent together preparing food. She had everything she needed in the restored garden—and more eggs than she knew what to do with, thanks to the chickens being of too little value for Uncle Harry’s executors to chase them down. Tonight’s menu included minestrone soup, and a huge Spanish omelette, full of finely chopped seasonal vegetables and crispy potatoes, which she had browned beneath the grill until the cheese on top was crunchy. To complement this there was a bowl of crispy salad, along with some freshly baked bread and newly churned butter from a nearby farm. Then there was beer, wine and soft drinks from the local shop to satisfy twelve hungry mouths around the supper table. She loved doing this, Bronte reflected with her chin on the heel of her hand as the chatter continued abated—especially feeding Heath, who seemed to relish every mouthful.

‘The country’s not so bad, is it, Heath?’ She couldn’t resist saying when he dived in for second helpings.

‘I’ll freely admit it gives me a healthy appetite.’

And how was she supposed to take that? She drew a deep, steadying breath, but the tension between them remained electric. It was the same between Heath’s men and Bronte’s friends, she noticed. The village was severely depleted when it came to good-looking guys, as most had gone to work in the city, so this was an interesting occasion for everyone, to say the least.

‘This is a real feast,’ Colleen observed, passing the bread round.

Indeed it was, Bronte thought, glancing at Heath.

‘Here’s that cheese we bought to go with the bread,’ he said, passing the cheese board round to an appreciative roar.

Bronte’s glance yo-yoed between Colleen and Heath. They had walked to the farm together, which meant they must have talked. And Colleen was hardly noted for holding back. She must have said something about Bronte’s feelings for Heath.

Well, it was too late to do anything about that now, Bronte thought, putting an Eton mess on the table for pudding—easy. fresh whipped and sweetened cream, thick Greek yoghurt, strawberries, raspberries, and crumbled chunks of home-made meringue. ‘Please, tuck in,’ she announced brightly, swallowing back her embarrassment at the thought that her feelings for Heath must have been aired extensively at some point today.

‘This pudding is delicious,’ Heath said, looking up.

His eyes held all sorts of thoughts that went beyond pudding—none of which Bronte trusted herself to examine too closely. How would Heath’s energy translate if they were left alone together for any length of time? Perhaps he had better install a sprinkler system along with all his other DIY improvements.

‘We’re going to be here for the best part of six months according to the boss,’ one of the men said, directing this comment at Bronte. ‘I hope you’ll be staying on?’

‘She’ll be here,’ Heath confirmed.

‘Oh, will I?’ Bronte challenged.

‘Where else would you go?’ Heath demanded.

Everyone went silent and turned to look at them.

‘We definitely can’t let a cook as good as you go,’ the first man said politely to break the standoff.

‘We won’t let her go,’ Heath assured him while Bronte frowned. It wasn’t just that she didn’t like to be told what she was going to do—she was beginning to wonder if she had blown the bigger job. Not that she didn’t enjoy cooking, but her mother was the one trained in household management, while Bronte’s training had been geared towards managing the estate.

Don’t make a fuss, her inner voice warned … softly, softly catchee monkey.

‘I’ve really enjoyed cooking for you all,’ she said honestly, thinking it best to leave it there.

‘If you do stay on and work here,’ Colleen piped up, ‘I’m sure Heath will pay excellent wages.’

‘We definitely need to talk terms,’ Heath agreed above the laughter.

Great wages and impossible terms? Bronte smiled and kept on smiling as if she hadn’t a care in the world. But when everyone started getting up from the table and she noticed Heath was looking at her, her senses sharpened. After what Heath had described as her less than promising start, she hoped she had gone some way to making amends tonight. But she still needed clarification about a formal interview—that was if Heath’s offer still stood.

Her first thought was, what would the position be?

Missionary? Or up against a wall—Stop! Stop!

Estate manager, or housekeeper, Bronte told herself firmly, wiping her overheated forehead on the back of her hand. She’d settle for either—though of course she would hand over the housekeeper’s position to her mother, with Heath’s agreement, the moment her parents returned from their trip.

She was so busy clearing the table and trying to see into the future that she managed to crash into Heath. ‘Well?’ he demanded, steadying her, his firm hands so warm and strong on her arms. ‘I’m still waiting for your answer, Bronte.’

‘Wages?’

‘Terms,’ he murmured.

‘And is that look supposed to encourage me to accept?’ His gaze was currently focused on her lips.

‘I haven’t offered you anything yet,’ he pointed out. ‘Is this a better look?’

His face was so close she could see the flecks of amber in his eyes. ‘Barely,’ she said.

Her body disagreed. Her body liked Heath’s brooding look very much indeed. ‘You can let me go now,’ she said, staring pointedly at his hand on her arm.

Heath hummed as he lifted it away, leaving behind him an imprint of sensation that it would take more than a shower to wash off.

This was everything she’d ever dreamed of, Bronte reflected as she cleared the table—Heath back at Hebers Ghyll, picking up almost, but not quite, where they’d left off, flirting with him.

Flirting with Heath was a very bad idea indeed. It put her heart at risk, while his was in no danger at all. And she didn’t kid herself where this was heading, if she let it. Heath had a healthy appetite, and it was up to her to decide yes or no and then take the consequences for her decision whatever it might be.

Everyone else had left the kitchen to return to work. No one stopped until a job was done now, Bronte had noticed, even thought it was quite late. Heath’s influence, she supposed. He never seemed to tire. She had asked him to mend a fuse for her before he went back to join the others. ‘Seems I can’t get rid of you now,’ she teased him as he straightened up.

‘Isn’t that what you want?’ he said.

She was staring at his lips again, Bronte realised, shifting her gaze to Heath’s work-stained top. ‘Do you really think I find the scent of spark plugs and engine oil irresistible?’

‘I think you love a bit of rough.’

‘I—’

Before she had chance to deny it, Heath had dragged her into his arms.

‘It might have escaped your notice,’ she told him, coolly, ‘but I’m in no danger of falling over at the moment.’

‘You’re right,’ Heath agreed, lips pressing down. ‘You’re in no danger at all.’ He lifted his hands away.

The master tactician was at it again, Bronte suspected, feeling the loss of him before Heath had even left the room. There was more to foreplay than she had ever realised. Turned out Heath was master of that too. Still, he’d gone now, which would give her chance to cool down. She’d clear up the kitchen—and then, as she’d announced over supper, she would paint the wall Heath had plastered. The plaster had dried out now, and she didn’t feel like going down to the pub. Sometimes she liked to be alone with her thoughts—though where that would get her tonight was anyone’s guess.

CHAPTER SEVEN

EVERYONE was going down to the pub in the village after work. Heath wasn’t and neither was Bronte. She was still fixing up the kitchen. Having cooked and cleaned and cleared, she had declared her intention to paint the wall. He could hardly leave her to it.

Stubborn as ever, he thought, catching sight of her through the kitchen window. It looked cosy and welcoming inside with the lights casting a warm glow, and something Bronte had prepared for tomorrow bubbling away quietly on the Aga. She was up a ladder with her hair tied back beneath a bright emerald-green scarf—and she was wielding a roller—

God help them all. Cream paint extended down to her elbow, and there was a smudge of it on her nose. He’d better get in there before she painted herself to the wall.

‘Knock it off now, Bronte,’ he said as he walked into the room. ‘It’s almost nine o’clock.’

‘Past your bedtime?’ she teased him.

He wasn’t even remotely tired.

Turning, she planted her hands on her hips, daubing her jeans with another generous lashing of paint.

‘I hope that paint washes off.’

‘You know something, Heath,’ she said thoughtfully. ‘You said I’d made a bad start. Well, now I’m wondering if I want a job here at all. The thought of you bossing me around all day and all night—’

‘Is irresistible,’ he said, easing onto one hip to stare up at her. ‘You know you’d love it. Just think—you’d be able to argue with me nonstop.’

She sighed. ‘Sadly, I don’t have your stamina.’

Something he’d like to put to the test. But shouldn’t. Mustn’t. ‘Now I know you’re joking. I’ve seen that tongue of yours do the marathon. And, didn’t I just tell you to stop?’

Her jaw dropped in mock shock. ‘I obey you now?’

‘Didn’t I tell you that’s part of the job description?’ Cupping his chin, he pretended to think about it—and cursed himself for forgetting to shave. Barbarian? She was right.

She hummed. ‘We may have a serious problem, in that case. Unless…’

‘Unless?’ he prompted.

‘Unless you’re offering to make me a drink?’ she said perkily.

‘Gin and tonic?’

‘Coffee,’ she said in a reproving tone.

Coffee won. Climbing down the ladder, she tried to muscle him out of the way when he took over the cooker. No contest. He was skipper of the Aga tonight. ‘You can’t stand the fact that I’m in charge,’ he said as she bumped against him one last time and finally gave up. ‘You’ve grown wild on your travels—uncontrollable—you’ve got no discipline—you’re answerable to no one—’

‘But you love me,’ she said, adding quickly in her sensible voice to cover for her gaffe. ‘I’m answerable to myself, Heath. And I learned a lot while I was away.’

He didn’t doubt it, and while she took the pan off the cooker and washed out the paintbrushes he encouraged her to tell him something about her extended trip. So much of it turned out to be relevant to the job of estate manager at Hebers Ghyll, he couldn’t help but put his baser instincts on the back burner as he listened. It was fascinating to hear how she’d gone from naïve, untried miss, to Capability Bronte, building fences, birthing animals, and helping to construct artesian wells along the way. He revised his opinion of her upwards another good few notches when she told him, ‘Life’s easy when there’s no responsibility attached. I needed to get out there, Heath. I had to get away from this small village—not just to find out what I was missing, but to test myself and find out what I’m made of.’

‘Sugar and spice and all things nice?’

‘Now, you know that’s not true,’ she told him, smiling.

‘So did you find the missing link?’

She thought about it for a moment. ‘I discovered how much I love it here,’ she said, biting the full swell of her bottom lip, as if lust for travel and the love of home were warring inside her.

‘You love a lot,’ he observed.

‘How do you work that out?’

‘You talk about love all the time, but love isn’t a cure-all, Bronte.’

‘Maybe not,’ she said, ‘but nothing much would get done without it.’

He held up his hands to that. ‘Did you love teaching me to read?’

She held his gaze for a moment in silence as if she knew that everything that mattered to him would be contained in her answer. ‘I loved being with you,’ she said steadily. ‘And you were a good student,’ she added thoughtfully. ‘And now?’

‘I don’t think I could teach you anything,’ she said honestly.

‘Well, thank you, ma’am.’ He curved a grin. ‘I can’t believe you said that—’

‘I can’t believe it, either,’ she agreed, and then they both laughed. And moved one step closer.

‘I haven’t had your education,’ he admitted as she started clearing up.

‘You’ve had plenty at the school of life,’ she observed. And when she turned to him her face was serious. ‘You had more schooling in that university than most people could deal with, Heath.’

They said nothing for a moment and then he curved a grin and let it go.

‘This paint is supposed to wash off easily,’ she grumbled from the sink, up to her elbows in soapy water.

‘Am I allowed to smile?’ he said.

‘You do what you want from what I’ve seen.’

She turned back to vigorously washing her hands again, but not before he’d seen the blood rush to her cheeks. ‘Towel?’ he suggested.

‘Please.’

He made coffee and passed her a mug. She hummed appreciatively and started sipping. ‘Good?’

Emerald eyes found him over the rim of the mug. ‘Very good—you’re a man of many talents, Heath.’

‘I’m a businessman. I do what I have to—as efficiently as I can.’

‘But you are growing to love it here, aren’t you?’ she asked him, unable to keep the anxiety out of her voice. ‘Just a little bit, anyway?’

‘Nothing would entice me to subscribe to your woolly view that love changes everything, Bronte. Do you seriously think love would be enough here?’

‘Obviously, Hebers Ghyll needs a little more help than loving thoughts,’ she conceded.

‘Help from a jaded city type like me, possibly?’

‘A man with enough money to make things happen? Yes, that should do it,’ she agreed, brazen as you like.

A long-time fan of Bronte’s directness, he wasn’t fazed, and went in with a challenge of his own. ‘And the sparring between us? Could we work round that?’

‘I’d find a way to deal with it,’ she said, frowning.

Was she thinking about the fun they could have making up?

‘The only reason I’m here,’ she assured him seriously, ‘is to make sure you don’t knock the place down when no one’s looking.’

‘And build a shopping centre?’ He laughed. ‘And, of course, that’s the only reason you’re here?’

‘There’s no other reason I can think of.’

Opening the fridge, he took out a beer, knocked the top off the bottle on the edge of the kitchen table, and chugged it down. ‘I’m not a man who destroys things, Bronte—when will you get that through your head? I’m a builder by nature, and a games designer by trade. I see no conflict there. I create things. Cyber worlds, brick walls—they’re all the same to me; it’s what I do.’

‘But your life is in the city, Heath. So you wouldn’t stay here year round—and whoever makes a success of Hebers Ghyll would have to love it enough to live here.’

‘Every second of every day?’ He shrugged. ‘I don’t think so. That’s what a good estate manager’s for.’

Bronte fell silent as this sank in. Even if she won the job there would be no Heath.

‘You can’t run a place like Hebers Ghyll on good intentions, Bronte. Look at Uncle Harry—’

‘Yes. Look at him,’ she said fiercely.

And now they were both quiet.

She was moving their mugs to the sink one minute—the next she had grabbed the paintbrush, jabbed it in the paint-tray and come looking for him.

‘You want a fight, do you?’ he challenged, dodging out of her way.

So much, Bronte thought.

‘You deserved that,’ she told him, backing off having given Heath a stripe of paint across his arm.

‘Did I?’ He circled round her. ‘The countryside is just a lot of empty space to me,’ he taunted. ‘Just think of all those potential building plots—’

‘Stop it,’ she warned him, making another lunge, which he just managed to evade.

‘The noise and the rush of the city?’ He backed her slowly towards the wall as he pretended to think about it. ‘Or the silence and emptiness of the countryside? Hmm. Let me think.’

‘Empty?’ she exclaimed, making a double stab at him before slipping away under his arm. ‘The countryside empty? You should open your eyes and look around, Heath.’

He wiped the paint off his cheek. ‘My eyes are wide open, believe me,’ he assured her, moving in for the kill.

‘I don’t know why you even came here,’ she said as he held her firmly with the brush dangling a tempting inch or two from her face.

‘Profit, wasn’t it?’ he growled, easing her wrist so the brush laid a dainty paint trail across her cheek.

‘Why, you—’

‘Barbarian?’ he suggested, directing the brush across her nose.

‘I’ll never forgive you for this.’

He wasn’t concerned. Bronte’s eyes told him something very different—and so did the swell of her mouth. He wouldn’t leave a paint trail there, he decided, removing the paintbrush from her hand and putting it in the sink. That would definitely be against his best interests. ‘I’m confiscating this,’ he said, running water over the brush. Next, he dampened a cloth. ‘And now I’m going to clean you up.’ He raised a challenging brow when she threatened to resist him.

‘I should go,’ she said breathlessly, one step ahead of him as she stared at the door.

‘No,’ he argued softly, ‘you should come.’

She drew in a sharp breath as she turned to look at him. ‘Is everything a joke to you, Heath?’

‘Is this a joke?’ Wielding the warm, moist cloth with the utmost care, he swung an arm around her shoulder to draw her close and wiped the paint smears off her face. ‘I’ve made a decision,’ he murmured, noting the rapid rise and fall of her chest as her breathing speeded up.

‘Have you?’ There was only the smallest ring of vivid green around her pupils as she stared at him. ‘This will all be worth it if I have persuaded you to keep Hebers Ghyll, Heath.’

He smiled into her eyes. ‘Sorry to disappoint. The most I’m prepared to commit to at this moment in time is that I will keep the place alive and continue with the renovations. Don’t look so surprised,’ he teased. ‘A demolition site is worth far less to me than a stately home.’

‘I’ll get the paint again,’ she threatened him.

‘Then I’d just have to wash you all over again.’

Her eyes widened. ‘You wouldn’t dare.’

‘Are you sure of that?’

‘What do I have to do to stop you?’

He didn’t miss the note of pent-up excitement in her voice.

‘Everything I tell you,’ he murmured. ‘What’s the catch?’ she said suspiciously. ‘There is no catch.’

‘Then tell me what I have to do—’ She followed his gaze to the door. ‘Heath, we can’t—’

‘Why not?’ Angling his chin, he stared down at her.

‘Because it’s outrageous,’ she whispered, her voice trembling with excitement.

‘You don’t do outrageous?’ Dipping his head, he kissed her neck.

CHAPTER EIGHT

HEATH’S hand cupped Bronte’s chin. He made her look at him. She could see in his gaze what came next and how incredible it was going to be. His hand felt warm and gentle on her face. For such a big man, Heath could be incredibly sensitive—and intuitive. It was this mix of soothing balm and fiery passion she craved now. She was hungry for tenderness. Only-child syndrome, maybe, Bronte thought. With both her parents working there hadn’t been much time to spare for cuddling. And though there had been other children visiting Hebers Ghyll she’d always felt on the outside looking in—except with Heath. They had both been different, she supposed—the dreamer and the wild boy from the city.

‘Hey, come back to me,’ Heath insisted.

She looked at him. They could both have used a hug back then. She had always been hungry for Heath. He had lit a fire no amount of common sense could hope to put out, and that fire had been smouldering for thirteen years. Could anything stand in its way now?

‘This isn’t so outrageous, is it?’ Heath demanded, tightening his grip on her when she exhaled shakily.

‘You’re a very bad man indeed.’

Heath smiled, and then his lips brushed her cheek. He was making her tremble. He was making the ache inside her turn into a primitive hunger that lacked every vestige of romance.

And then he brought her in front of him and Heath’s steady gaze didn’t leave her eyes as his hands moved slowly down her arms. He could read every thought and she felt violently exposed, yet glad that Heath could see her hunger for him. She exclaimed softly when his thumb pad caught the tip of her nipple—but it moved on. This was all intended. Heath had caught her in his erotic net. And she wasn’t interested in escaping. She was only interested in what came next.

Heath’s hand was moving lightly down her spine towards her buttocks. Her breathing sounded ragged as that experienced hand continued on, and when it reached the hollow in the small of her back it fitted so neatly, she relaxed, but when he moved on to map the swell of her bottom that was too much. With a shaking cry, she arched her back, offering herself for pleasure. Heath’s hands maintained a detailed exploration—sensitively seeking, and yet never quite giving her the contact she craved. ‘Oh, please—’ She was shivering with anticipation, shameless in her need. ‘Please don’t tease me like this, Heath.’

Heath said nothing as he continued to stroke and prepare. Her breathing sounded noisy in the silence, and she knew he must feel her heat through the flimsy protection of her clothes. She was moist and swollen—ready for him, and the only thought in her head was, Don’t stop.

‘And if I stop now?’ Heath said, pausing.

‘Have you read my mind?’ She heard the smile in his voice, and could picture the curve of Heath’s lips, even with her face buried in the soft wool of his sweater. ‘You can’t stop now,’ she said, gazing up at him, ‘Because I can’t stop now.’

‘So, what’s the answer?’ he said, frowning.

‘You have to kiss me.’

‘Is that a command?’ Heath’s lips curved with amusement.

‘Yes, please,’ she said.

Maybe her memory of all those years back was faulty. Maybe one kiss would be the answer to resisting Heath—to resisting what her body begged her to do.

His mouth was so close her lips tingled. She sighed, climbing to the next level of arousal as Heath brushed his lips against hers. Reaching up, she laced her fingers through his hair, opening her body to a man more than capable of taking advantage of her. Her legs were trembling against his. She’d waited so long. Heath didn’t disappoint. His kiss was firm and sure, and the touch of his hands on her body was indescribable. Heat ran through her like a torrent of molten lava, and when he teased her lips apart with his tongue she was glad of his arms supporting her. Hunger ruled her. She was captive to feelings so strong it was impossible to keep them in check. Breath shot from her lungs as Heath’s grip tightened. She wanted him. She wanted to share his warmth and confidence. She wanted his body. She wanted Heath to take hold of her and position her as he pleasured her, and for him to go on pleasuring her until the world and all its uncertainties faded away.

There could be no more delays. She had no inhibitions left—no restraint. There was just an urgent need to feel Heath hot and hard inside her. She wanted him as a wild animal wanted its mate. There was nothing tender about this—no thought, no reason, just a glorious battle with one sure ending. Naked flesh on naked flesh, drugging and intoxicating—no kisses, no tender promises, only now.

She rejoiced in the rasp of Heath’s chest hair against her pitifully sensitive nipples, and welcomed him, hard, hot and savage against her. She cried out with excitement when he brought her jeans down in one swift move and lifted her. ‘Now,’ she instructed him, crazy with need.

‘Not so fast,’ Heath murmured. His experienced hands had found her, checked that she was ready, and then he quickly protected them both.

She locked her legs around his waist. ‘Oh, no … no … no,’ she cried, shaking her head wildly from side to side as he started teasing her with just the tip.

‘Oh, yes … yes,’ Heath responded, taking her deep.

Her eyes widened. She gasped with astonishment at the size of him. She gripped his shoulder for support. Planting her hands flat against his chest, she braced herself—and when the pleasure became too great, she laced her fingers through his hair, threw her head back and rode the sensation. This was so much more than she had expected. She was lost in pleasure, lost to reason. Heath was every bit as intuitive as she’d known he would be, and infinitely sensitive to her needs. He must never stop, she thought wildly as he dealt her the deep rhythmical strokes. She wouldn’t let him stop. She was floating on an erotic plane where she had nothing to do but accept pleasure while Heath, with one hand braced against the door, pounded into her.

‘You’re fantastic,’ she screamed at the moment of release. As she collapsed against him she realised this was true. Heath was an extraordinary lover, and she was addicted to his very special brand of pleasure. She pressed her face against his chest, inhaling his warm, clean male scent. Heath was everything she had ever wanted in a man—everything she had ever dreamed he would be. He was so tender and careful as he lowered her to the floor. He didn’t let go of her until he was sure she was steady on her feet; by that time her heart was full of him.

‘Better?’ he murmured, smiling against her hair.

‘Transformed,’ she told him. That was nothing more than the truth. She could hardly believe what had happened, and was so glad that it had.

‘Until the next time?’ Heath’s voice was full of the affection she longed to hear as he nuzzled his face against her neck.

‘We belong together, you and I, I’ve always known it,’ she said, snuggling into him. Perhaps Heath did too. He’d said until the next time, which couldn’t be long now, she thought, gazing up at him. She only needed a couple of minutes to recover, and then she’d be—

Something had changed, Bronte realised, feeling sick inside. She’d said too much as usual, and Heath had changed. She had frightened him off with her big emotions. She could feel the change in his body—in his stillness—in his drawing back. His hard frame was unyielding when seconds ago it had been hers. A chill ran through her at the thought that while she had been spinning like a dervish out of control, Heath had been quietly thinking.

But what they’d done wasn’t wrong.

However many times she told herself this, it didn’t change the way Heath had become. Hard flesh that had moulded her soft body was just hard flesh, and the sensitive hands that had catered to her every need while Heath held her safe had grown light and impersonal.

‘Heath?’

He didn’t move for a moment, as if he respected the fact that they both needed a moment to come down and grow accustomed to this change between them. He might as well have left the room, Bronte thought.

‘Okay?’ he said at last, dropping a kiss on the top of her head.

‘I’m fine,’ she said as if she were reassuring him.

While she got herself sorted out she could hear Heath fastening his jeans and securing his belt. How quiet they were—how reserved … like two strangers. She didn’t need anyone to tell her they’d got it wrong. The knowledge hung between them in the air. And into a mind that didn’t want to accept the truth, she knew that sex—for that was all it had been with Heath—had been a terrible mistake, and that she must cut her feelings for him now before they swamped her. A relationship with a man like Heath was never going anywhere, so it was better to end it and show how sophisticated she could be before she ruined her chances of ever being taken seriously as a candidate for the job. She huffed lightly. ‘To think I only asked for coffee.’

‘I promised the lads I’d join them later,’ Heath said, picking up on her change of mood. ‘Are you sure you’ll be okay if I go?’

As he spoke he reached out a hand, and she sensed Heath wanted to stroke her hair. She pulled back. There was nothing temperamental or dramatic about it, this was just a signal between friends that they understood each other. ‘Of course I’ll be okay,’ she said. ‘Why shouldn’t I be? I’m just going to finish up in here, and then I’m going home for a long, hot bath and a lazy night in front of the TV.’

‘If you’re sure?’ Heath looked puzzled. ‘Are you sure you’re all right?’ she countered wryly. ‘I can walk you to the pub, if you like?’

‘I think I’ll be safe,’ Heath answered in the same ironic tone.

‘Okay.’ Angling her chin, she found a smile.

She waited until he left the room and then blew out a long, slow breath. Behave with dignity, she told herself firmly. She had wanted Heath—and had been determined to have him. And now she had, she must take the consequences.

So that was settled.

Good.

Hearing the outer door closing, she listened to Heath’s footsteps crossing the yard. Even they were unbearably familiar, but gradually they faded. Bronte only hoped her feelings would do the same. Closing her eyes, she gave it a moment. No change. Still acting calmly, she was screaming in her head. There was no right way to handle this. Well, there was, as far as the outside world was concerned and Heath, but for her tonight was a memory to lock away, and to get out and examine whenever she needed to beat herself up.

But she couldn’t stand here for ever feeling sorry for herself, Bronte concluded. Her feet might appear to be superglued to the floor, but even she couldn’t live off emotion. It wouldn’t decorate the kitchen any more than it would save Hebers Ghyll—both would need more direct action. And at least with decorating there was more certainty of success, she thought, picking up her brush. Men could punch the wall when things went wrong, but she’d settle for prising open a new can of cream paint. If she finished the wall tonight then at least something would have reached a satisfactory conclusion.

He didn’t go to the pub or anywhere near it. He got straight in the car and drove back to the city. When he reached the open road he stamped his foot down on the accelerator. The hunger to put miles between him and Bronte was as fierce as the hunger that had flared between them. She was like a wild green shoot that couldn’t survive his brand of tough. Beneath Bronte’s fire there was tenderness and vulnerability. He’d always known it and couldn’t forgive himself for what had happened. Bronte embraced life and all it had to offer, but her enthusiasm was coloured by the desperate hope that no one would hurt her—but they would. He would. And so he was leaving.

Heath grimaced as he roughly brushed a stubble-roughened chin against his arm. What the hell had he been thinking? Bronte was as innocent as she had ever been. And he had never been innocent. If he owed Uncle Harry anything, it was not to pursue this madness—this hunger—this … Bronte.

But even when he tried to clear his mind she was still in there—her fresh wildflower scent lingering, mingled with paint fumes. He could still see the humour in her eyes, and the determined jut of her chin … that stubborn mouth. That stubborn, kissable mouth—

He actually groaned out loud at this point. He should never have come to the country. He belonged in town. The only thing he could be thankful for right now was that his utility vehicle was eating up the narrow lanes with an appetite he shared. The sooner he replaced green fields and Bronte with a reassuring cityscape of concrete and uncomplicated women, the sooner he’d relax—

Was that right?

When Bronte had shaken him in so many ways? She’d touched on feelings he’d managed to successfully beat down for years. She’d left him questioning more than just his relationship with Uncle Harry and Hebers Ghyll. She had reminded him of things he’d been ashamed of, and turned them into something to celebrate. She was the first woman to match his sexual appetite. The first woman to whom he had felt seriously attracted. The first woman he had ever come close to considering a friend—

Bronte’s vulnerability stopped him dead in his tracks every time. Seeing that was the only warning he needed that this madness had to stop. They weren’t meeting on an even playing field, or anything like. Bronte cared too much about everything—and she hadn’t fooled him with her casual act. Bronte wore her heart on her sleeve—which was lovely, but not when he was involved. It would be too easy for him to trample her heart. And not intentionally. That was just the way he was. He had never made room in his life for emotion. He was stone to Bronte’s soul. He had nothing to offer her. But he wouldn’t break his promise. He had assumed responsibility for Hebers Ghyll, and that wouldn’t change. And he would give her a shot at the job.

Dealing with Bronte on a professional basis would be different, Heath convinced himself as industrial units encroached on the fields, reminding him that his journey was coming to an end. He would be in control if and when she worked for him. Emotion had no part to play. Poverty had made him a stickler for control dating back to when he’d made his first big money and realised the changes he could make. He had controlled the spending to make sure not a penny of his hard-earned cash was wasted. He couldn’t delegate. He had never learned to relax.

More reasons why he could never be the man Bronte wanted him to be. She wasn’t even his type, Heath reasoned, stamping down on the accelerator as the lights changed. Her dress sense alone was bad enough—

To keep the thought of yanking Bronte’s clothes off her at the forefront of his mind at all times.

He curved a smile—and then reminded himself about his good intentions. They were soon dispatched. But then there was The Temper. Wasn’t that just what he needed? Why couldn’t he meet some nice, compliant girl?

Because they bored him, Heath reasoned, swinging the wheel as he turned onto the six-lane highway leading into the city. That certainty only grew when he remembered the squads of eager candidates with their porcelain smiles and improbably inflated breasts. It made him smile to think those flutterbys had been effortlessly eclipsed by a tiny, passionate girl—so real, so true, he doubted he could ever go back to plastic.

She usually woke up and leapt out of bed at the cottage full of bounce because there was so much to do at Hebers Ghyll, and she so wanted to get there and do it—but not this morning. This morning she felt flat.

Because there was a whole world of beating herself up to do, Bronte realised as she crawled out of bed. She was still aching from Heath’s spectacular attentions, and only wished she could feel differently about what had happened. But she couldn’t. It still felt so right to her, though clearly Heath hadn’t felt the same.

Heath was right. Get on with your life, Bronte reasoned as she walked down the now neatly manicured drive towards the hall. It was such a beautiful morning she wouldn’t let anything get her down—

Where was Heath’s truck?

Bronte’s heart plummeted as she quickly raced through all the possibilities, ending in the feeble: perhaps Heath had left early to get some supplies.

That wasn’t the answer. She was just putting off the moment when she had to face the truth. Lifting her chin, she took a moment to steel herself before facing the others. She was her old self again by the time she let herself into the house—as far as anyone else could tell.

The kitchen was empty.

So empty.

With just a faint smell of non-smell paint. The first thing she did was open the window to let some fresh air in.

What had she expected, Bronte asked herself, gripping the edge of the table—Heath waiting with a bunch of flowers and a cheesy grin? Did that sound like Heath? He had never planned to stay long. And he had never misled her. If anything, she was surprised he had stayed in the countryside as long as he had. Heath ran a highly successful business in the city. Hebers Ghyll was just a hobby for him. He’d come down when he could spare the time, he’d said.

If all those elegant women queuing up to go to bed with him could spare him—

She mustn’t think like that, Bronte scolded herself fiercely. What had happened last night was nothing more than the result of working in close proximity with a very attractive man. It was normal—natural. She was a free agent—she could do what she liked. And she liked what had happened last night. A lot. And what Heath chose to do in his own time was Heath’s business. And—

And, damn it, she was crying.

CHAPTER NINE

DASHING her tears away impatiently, Bronte got the morning underway—putting the kettle on, slicing bread for toast. She had breakfast to cook, thank goodness. There was so much she had to do that would take her mind off Heath.

The laugh she gave now was poor competition for the whistling kettle. It was a horrid, weak, sniffly sort of laugh. She couldn’t forget him. She couldn’t let it lie here. As soon as everyone had finished breakfast she was going to ring Heath’s PA and ask about the interviews. The job of estate manager at Hebers Ghyll was going begging, and no one else was going to muscle in while she was mooching around here feeling sorry for herself.

Bronte was stunned when Heath’s PA rang her first. She was still tidying the kitchen, and had to sit down on a chair to take the call. Shocked? She was incredulous he’d even remembered her. Interviews for the post of estate manager had been arranged for the following week in their London offices, the posh guy called Quentin told her, and he was calling to make sure she was still interested.

‘Absolutely,’ she confirmed, branding the date and time of the interview on her mind.

Getting up, she paced the room. What did this mean? Did Heath miss her? Did he want her back?

Desperate twit, she thought, drawing to a halt to stare out of the window at the yard where Heath had put on his spectacular wet torso display. This wasn’t about Bronte and Heath. This was about the job of estate manager. Heath had promised her this chance to attend a formal interview—why would he take that away? What would be the point? She was well qualified—a good contender; she had to hope the best. The fact that Heath had asked his PA to call her rather than doing it himself only proved that he wanted to keep things on a strictly business footing. It was the right thing to do. It was what she would have done had their roles been reversed, she told herself firmly. This was her chance to prove she was as professional as Heath—and a chance to tilt at a job she desperately wanted. If she was lucky enough to land the job it would be the best chance she ever got to take Uncle Harry’s vision to the next level—and to prove she was more than Heath’s latest sex-starved admirer. She could do this.

She must do this, Bronte determined, firming her jaw.

‘Did you call her?’ Heath’s tone was impatient. Almost as soon as he’d returned to London he’d had to fly to New York—one of his favourite cities, but waiting to get out of this meeting with his lawyers hadn’t helped to soothe his frayed temper.

‘Of course,’ Quentin confirmed. ‘I made it my first job—I even placed the call before I drank my coffee.’

‘I appreciate the sacrifice,’ Heath said dryly, but then the crease returned to his brow. ‘What did she say?’

‘She’s coming.’

Heath relaxed back on the sofa overlooking Central Park. He hadn’t shaved. He hadn’t even showered yet. It felt like he hadn’t slept for days. His emergency meeting had been called to sew up a deal that would take his company global. He’d texted Quentin to make the date with Bronte, thumbs racing beneath the table as he discussed figures the size of a roll-over lottery win at the same time. He had promised Bronte this chance, and he was a man of his word.

And that was the only reason he’d called her to interview, he’d told himself sternly when he stood to shake hands with the other men. It had absolutely nothing to do with the fact that all he’d thought of since leaving England, in those moments when the business relaxed its hold on him, was Bronte—Bronte’s eyes, the swell of her mouth, the expression on her face, the sound of her voice when she was out of control with pleasure in his arms, or whispering to him in the aftermath. Most of all he wondered about the questions she never asked him, like, Why does it have to be like this, Heath? Why must the past always stand between us? Why can’t you and I be together like any other couple? We enjoyed the sex—we’re so good together, why can’t it go on? And then the lies she would tell him if he let things run on. He could hear her saying, sex doesn’t have to involve feelings, does it, Heath? Then she would look at him with those candid green eyes and they would both know she was lying. He couldn’t hurt her like that. Sex had to involve feelings for Bronte. Everything had to involve feelings for Bronte.

When the lawyers from both sides shook hands and turned to congratulate him, he barely heard them. All he could think of was a long, reviving shower and the welcome journey home. For Bronte’s sake, he’d shave. Right now he looked more the barbarian than ever and he didn’t want to frighten her when she interviewed for the job—he owed her that much. The interview was all she had ever asked of him, and he wouldn’t let her down.

It was just her bad luck that Heath’s office was located in the most fashionable part of the city, Bronte reflected, slipping on a robe after her shower at the cottage. And in a gleaming new building that had won style awards, for goodness’ sake.

And look at me …

So she would just have to smarten herself up, Bronte told herself firmly. It might have been a while, but she could do it. Taking a deep breath, she stopped pacing her bedroom to open the robe and take a critical look at herself in the full-length mirror. The bits that showed outside her dungarees were tanned to a nice healthy shade, but the rest of her was pale and freckled.

And the tip of her nose was bright red.

Great.

Walking to the wardrobe, she opened the door and rooted inside. It wasn’t that she didn’t know how to dress or what would be expected of her at a high-powered interview. She hadn’t dropped out of life completely, but she had gone country. There had been no reason to smarten up since she’d returned to Hebers Ghyll.

There wasn’t time to buy a business suit, Bronte concluded, but appearances were everything if she wanted Heath to take her seriously. Appearances were important if she wanted to hold her head up high. Toe rings and braids she had down to a fine art, but a more sophisticated look might require a little help …

‘You’re going to Heath’s office for an interview?’ Colleen exclaimed, clearly impressed and excited for her. ‘That’s amazing. Heath must think a lot of you to invite you down to London.’

‘That’s where the interviews are being held,’ Bronte explained. ‘It’s nothing special. And it was his PA who invited me, not Heath.’

‘Whatever you say …’

They were clearing out the old stables when Bronte shared her news. Colleen had picked up on her tension, Bronte realised.

Leaning on her sweeping brush, Colleen stared directly at her equally dishevelled friend. ‘So, tell me—what can I do?’

‘I’m just worried that the job of estate manager suggests someone older than me—someone more staid.’

‘I disagree,’ Colleen said firmly. ‘You’re the new generation.’

‘But what if Heath’s PA doesn’t see it that way? What if I don’t get any further than him? He sounds so snooty, and appearances matter in the city. I don’t think my muck-spreading look is going to cut it.’

‘You might have a point,’ Colleen agreed with a laugh as she took in the state of Bronte’s dungarees. ‘So you really think you’ve got a chance of landing the job? It would be wonderful if you did—it would give everyone such a lift.’

‘Thanks,’ Bronte said, smiling ruefully. ‘I have to believe I stand a chance or I wouldn’t go to London. I’ve got the right qualifications—and the right practical experience too. And I’ve got local knowledge, which hopefully will give me an edge. So, logically, I should be in the running…’ Though whether Mr Logical would see it that way remained to be seen. ‘But I must look as professional as I can, which is where you come in.’

‘Whatever I can do,’ Colleen offered.

‘Well, I’ve been off the radar for a while—so I’ll need a suit.’

‘And there are so many shops round here,’ Colleen said dryly.

‘Exactly, and there’s no time to visit the local town before my interview.’

‘Well, you must look good for Heath.’

‘This has nothing to do with Heath,’ Bronte protested a little too hotly.

‘Okay,’ Colleen soothed, holding her hands up palms flat in surrender.

‘Heath needs to come back to oversee this project,’ Bronte said thoughtfully. ‘An absentee landlord is no good to Hebers Ghyll.’

‘And an absentee lover is even less use to you.’

‘Colleen—’

‘I’m just saying. If friends can’t be honest with each other. Yes, of course I’ll help,’ Colleen confirmed when Bronte gave her a look. ‘Do you really think you can persuade Heath to come back here?’

‘He has to—look how much got done on his last visit. We have to be positive, Colleen. What?’ she said when Colleen’s gaze slid away.

‘I just don’t want to see you getting hurt, Bronte.’

‘I’m not going to get hurt,’ Bronte said firmly. ‘I know what I’m doing. This is business. Let’s get back to work, shall we? I can raid your wardrobe later.’

‘You can take whatever you want,’ Colleen assured her.

‘Then that’s settled,’ Bronte said cheerfully, but her friend’s concerned expression hadn’t changed.

The trade journals had picked up on his coup and were going crazy. The office was going crazy—and more crazy was exactly what he didn’t need. ‘What do you mean, you can’t cope?’ Heath thundered to the only man who didn’t quail when he let rip.

‘If I didn’t work with a bloody genius, you’d know,’ Heath’s harassed PA informed him testily. ‘You think everyone can work at your speed, Heath—i.e. the speed of light. Well, I’ve got news for you—I’ve only got one pair of hands—’

‘And if you spent less time slathering hand cream on them you’d have more time to spare for work.’

‘Woo-hoo. Bitchee. Now who’s suffering from a bad dose of Not Getting Any?’

‘And since when is that your business?’

‘I’ve made it my business. I have to suffer the backlash every day.’

‘If you weren’t—’

‘The only gay male friend you’re ever likely to have?’ Quentin interrupted smoothly.

‘The only friend I’m likely to have,’ Heath confessed ruefully.

Reaching up on tiptoe, Quentin threw a comforting arm around his boss’s powerful shoulders. ‘Take it from one who knows—you need to sort out that other problem first.’

‘I’m working on it.’

‘Good, then perhaps you’ll calm down and stop carrying on like a bull with a sore head and we can get some work done around here.’

‘Get some help.’

Quentin pouted. ‘Now I’m offended.’

‘I mean, go get someone in to handle the interviews if you can’t cope.’

‘Oh, I see.’ Quentin smiled at the small victory as he examined his immaculately manicured nails. ‘Maybe a temp to handle some of the run-of-the-mill work, while I supervise the interviews. What?’ he protested. ‘Did you seriously think I’d allow anyone but me to start the interview process for such a vital position on your lordship’s new estate?’

‘Firstly, I’m not a lord—and believe me,’ Heath added dryly, ‘Hebers Ghyll is not the dream property you seem to imagine, Quentin. I’ve seen better slums in my time.’

‘And you’ve handled that sort of renovation perfectly. You’ll handle this,’ Quentin said, refusing to be dismayed.

‘Maybe,’ Heath growled. ‘Well? What are you waiting for? Get on with it.’

Quentin gave him a mock bow. ‘The master speaks and I obey.’

Heath cracked a smile. ‘Now find me an estate manager who thinks the same way you do.’

Quentin pulled a hurt face. ‘I can assure you, I am a one-off.’

‘And I couldn’t do without you,’ Heath admitted.

‘But I know what I’d do without you,’ Quentin shot back. ‘And what’s that?’

‘Save money at the salon—the stress lines I’ve developed since I started working for you—’

‘And no, you can’t charge your treatments to expenses.’

Quentin sulked for around a second. ‘I’ll get that temp in, then.’

‘Yes, you do that,’ Heath advised, returning to his screen.

She had never been put through such a gruelling grilling. Heath’s PA, a man who went by the name of Quentin Carew, turned out to be the most formidable style maven Bronte had ever encountered, and he would be conducting the first screening process, Quentin had informed her.

Then she was out, Bronte thought. She didn’t stand a chance. Quentin was infinitely better groomed than she would ever be, and Heath’s offices far surpassed anything that even Bronte’s lively imagination could have conjured up. A celebration of steel and glass, they were formidably smart, as was Quentin, whereas she—even with Colleen’s best and kindest efforts—wasn’t. But for some reason, Quentin seemed to like her. It was possible he could see right through her carefully subdued grooming and controlled manner to something quirky underneath. Perhaps it was the small heart tattoo on her wrist—something she had hoped her respectable shirt cuff would cover, but hadn’t, and she had caught Quentin staring at it.

‘I’m putting you through,’ he announced.

‘You are?’ She couldn’t have been more surprised, or more delighted. This was everything she had ever wanted—and was nothing at all to do with seeing Heath again, Bronte told her racing heart firmly.

‘Heath could arrive at any time this afternoon,’ Quentin explained, ‘and as you probably know by now he can be a little … unpredictable? With a certain type of volatile…’

‘Temperament?’ Bronte supplied innocently.

‘You might say that. I couldn’t possibly comment,’ Quentin remarked, picking imaginary lint off the lapels of his immaculate jacket.

The lengths some PAs will go to in order to protect the boss, Bronte thought wryly. ‘Thank you,’ she said. ‘And thank you for giving me this opportunity.’

‘I don’t know why you’re thanking me,’ Quentin exclaimed, confiding, ‘Working here must have put at least ten years on me.’

‘And you’re looking great on it,’ she said, smiling.

‘Yes, well …’ Quentin’s beautifully etched lips tightened in a pout. ‘That’s no thanks to the man I work for.’

‘Heath …’ Bronte floated off into her favourite dream, and just as quickly dragged herself back again. She had to. There was a dangerous little capsule living in her mind that threatened to explode into infinite pieces of lust, self-reproach, and longing, given half a chance. And that would be too distracting when she wanted to concentrate on landing this job.

‘Yes, Heath,’ Quentin agreed, looking at Bronte closely. ‘I should warn you that when he arrives it will be like a force ten storm hitting. You’d do well to be prepared.’

‘I am prepared,’ Bronte lied as her heart went crazy, knowing she could never be prepared to see Heath again.

‘And you do understand that this is a high-powered office where we work at warp speed all the time?’

‘I do,’ Bronte confirmed, recalling the speed at which Heath could work.

‘I doubt Heath will expect anything less of his staff in the country—and if he does, let me know,’ Quentin added with an over-the-rim-of-his-glasses look. ‘I might want to try out for a job there. I’ve always thought I’d look rather good in plus fours…’

‘If I get the job I’ll let you know,’ Bronte promised as Quentin went off into his own private dreamworld. Heath definitely hadn’t let his PA into the full story at Hebers Ghyll. An outfit of plus fours—quaint knickerbockers—teamed with a beautifully tailored tweed jacket and possibly a deerstalker hat was the clothing of choice for another type of country estate altogether—one where the visitors would expect everything to be sanitised and mud-free.

Shrewd blue eyes, enhanced by the most discreet hint of grey eyeshadow, switched channels to Bronte. ‘From what I’ve seen of your CV you should be in with a serious chance for this job.’ But now Quentin grew concerned. ‘Are you sure that working for metrosaurus-man won’t be too traumatic for you?’

‘Absolutely not,’ Bronte confirmed confidently. The work wouldn’t be too much for her. But Heath … Heath was another story, and one that had forbidden written all over it.

‘I wouldn’t normally put someone as young as you through, but your CV is so strong,’ Quentin observed.

‘Thank you.’ Why was Quentin looking at her like that? Bronte wondered, growing increasingly self-conscious. ‘I normally wear jeans or dungarees,’ she explained awkwardly, conscious that her borrowed outfit wasn’t up to Quentin’s standards.

‘I don’t doubt it,’ Quentin said, confirming Bronte’s suspicions. ‘But Heath is all about the city. He’s tuned into the pace of life here. Naturally, Heath can set his own standards, but he expects—no,’ Quentin said frowning, ‘Heath takes for granted the fact that his employees will dress a certain way. I’m only trying to help,’ he defended when Bronte gave him a hard stare. ‘I just think you’d stand a much better chance of getting this job if you conform to the sort of look Heath will be expecting. That’s all I’m saying,’ he said, raising his hands.

And she should be grateful someone as savvy as Quentin was giving her advice. She liked him. And now it was time to place her trust in him. ‘I’ve never conformed,’ she explained. ‘So I’m not that sure how to do it—how to put a look together—if you know what I mean?’ Quentin’s interest sparked as she added, ‘I don’t suppose you could you help me …?’

Quentin’s eyes narrowed speculatively as he looked her over. ‘I could help,’ he said thoughtfully, chin in hand. ‘If you don’t mind missing lunch …’

Bronte was round the desk in a flash. Anything to take her mind off meeting Heath.

‘Heath has seen you in casual attire, I’ve no doubt,’ Quentin pondered out loud as he walked round Bronte like a sergeant major on parade. ‘It’s time for him to see you dressed as a professional—sharp, contemporary, and of the moment.’

‘Sounds interesting.’

‘Sounds like a challenge,’ Quentin argued.

‘Well, if you’re up for it, I am.’

‘Budget?’ Quentin enquired discreetly.

‘Whatever it takes.’ She would just have to use plastic and hope her card didn’t self-combust.

‘Excellent.’ Quentin was already at the door. ‘Well, come on—what are you waiting for, girlfriend? Let’s go shopping.’

CHAPTER TEN

SOME hours later with her hair freshly shampooed at Quentin’s preferred salon and left to curl in wild disarray almost to her waist, dressed in a short black skirt, black opaque tights and flat Mary Janes, with a tight little top that clung like sticking plaster to her breasts, Bronte wasn’t totally convinced she looked like the archetypal interviewee for the post of estate manager at Hebers Ghyll, but more importantly Quentin was pleased with her appearance and declared her ready for her interview with Heath. ‘Wouldn’t I have been better buying a tweed jacket, or something?’ she said, feeling increasingly anxious as the moment of truth approached. Craning her neck, she stared at her bottom, which was very tightly clad indeed.

‘A tweed jacket?’ Quentin demanded as if she had suggested wearing a homespun jerkin. ‘Certainly not. Heath is not just the cutting edge, he is the leading edge—the spear, the arrow, the—’

‘Okay, okay, I’m happy,’ Bronte insisted, holding up her hands.

They returned to Heath’s building where Quentin told her to wait in the anteroom to Heath’s corner office.

She could do this, Bronte persuaded herself nervously, her knees jiggling up and down as she perched on the very edge of one of the smart black leather couches. Though why she was dressed as if to seduce the boss, when that was the last thing she wanted.

She was here to persuade Heath she could be a top drawer estate manager. She was not losing her nerve. She would not be fixated on how aroused she was at the thought of seeing him again. She would definitely not be scanning Heath’s office for likely trysting opportunities. She would forget how she had felt after sex when Heath pulled away, and how deep the feeling was that what they’d done hadn’t been wrong. She would be cool and professional. They had both moved to a new place. It was a good place. It was the right place for them to be—

And then the door swung open and the breath left her lungs in a rush. Had she really thought she was ready for this? Her heart was crashing against her ribs. Her awareness levels had soared beyond the possible. Heath stood framed in the doorway like a totem to all things sexual: a deity, a yoni god, a man with eyes of stone, wearing what, on the face of it, was a casual outfit—jeans and a top—but it was the kind of easy look that reeked of money and style.

For a moment her mind was wiped clean and her mouth refused absolutely to communicate with her brain. The last time she’d seen Heath he’d been groaning—She’d been screaming—They’d been—

Thankfully, she managed to summon up an autopilot voice—faint though it was. ‘Hello, Heath.’

‘Bronte,’ he said briskly. All business. All coldly assessing as he took in her new look.

She wasn’t sure whether to be glad of Quentin’s assistance or not now. Something more low-key—something more mouse-like—might have bought her enough time to state her case clearly. Heath could convey more in one sharp stare than most men could hope to communicate in a lifetime, and that wasn’t always a good thing. ‘I’m your three o’ clock,’ she said, standing before she had too much time to analyse Heath’s expression.

‘I’m running late—so we’ll have to make this quick.’

No, we won’t, Bronte thought, frowning even as her heart beat the retreat. ‘I’ve come all this way, Heath, and I know you’re going to treat me with the same consideration you’ve treated all the other interviewees.’

Heath’s expression didn’t change. He wore a brooding look Bronte found impossible to interpret, other than to say it didn’t fill her with confidence. ‘I hope nothing’s wrong?’ she said pleasantly, determined not to be fazed. ‘I guessed these interviews mean your attitude towards the country has mellowed—’

‘Mellowed,’ Heath cut across her, raising a brow.

‘Okay, not mellowed,’ Bronte conceded, but to hell with trying to phrase her words carefully. They’d known each other too long for that. She had to be candid even if their relationship had been somewhat turbulent lately. ‘Finding time for Hebers Ghyll can’t be easy for you, but I can take those concerns away—’ The flexing of a muscle in Heath’s cheek made her pause. His dangerous appeal was working its magic. Steeling herself, she pushed on. ‘Give me a chance, Heath. Put everything else that’s happened between us since I … since you—’

‘Since we?’ Heath angled his chin.

He wasn’t going to make this easy for her. ‘Since we had sex,’ she said flatly, pressing her hands out to the side as if she were pushing the memory away. ‘I’m the best person for this job. All I ask is the chance to prove that to you, Heath.’

‘Go on, then, tell me why.’ He leaned back against the door, drinking her in as she spoke about her experience and outlined her plans for Hebers Ghyll. She was even younger than he remembered and more innocent than he cared to think about. The fiery episode in the kitchen seemed all at odds with the girl standing in front of him now. Bronte had always led with her heart, but there was something different about her today.

He had felt energy blaze between them the moment he walked into the room, but Bronte was cool now. If anything, she was cooler than he’d ever seen her. She had moved to a new level, where ironically she was almost as unreachable as he was. She intrigued him even more. She presented more of a challenge. And she might well be the right candidate for the job. He’d made enquiries in advance of this interview—taking up her references at her old college, as well as talking to people she’d worked with. Bronte was outstanding, he’d been told. She was a terrific catch for any landowner, people in the know had assured him.

Catch was about right, he thought as he stared at her. They’d known each other for what felt like for ever—they knew each other intimately, yet they didn’t know each other at all. She was certainly qualified, he just wished there had been more time to get to know what really made Bronte tick. He glanced at his wristwatch. There wasn’t time. There was never time.

Then perhaps he should make time

Bronte took a breath and waited. She didn’t know how long she could keep up this cool act with him towering over her like some feudal warlord—and one who had pleasured her with the utmost skill.

Forget that!

Forget that how? Heath’s blatant masculinity blazed in the frame of the intricate graphics framed in his office. He was both an artist and a warrior—and as hard as nails. She could forget those romantic notions she’d been nursing for the past thirteen years. Heath had no intention of softening towards her—towards anything.

‘Is it that time already?’ he said, glancing at his watch.

Her shoulders slumped. She’d barely been in his office ten minutes. Was that it?

‘Shall we go?’ he said, staring directly at her.

We? ‘Go?’ Bronte frowned. ‘Go where, Heath?’

‘As I told you, I’m running late, and I have an appointment I can’t break. We can talk on the way.’ He held the door for her.

She let out a tense breath. ‘Of course.’ It was an unusual interview, but it was an interview.

The Lamborghini was waiting at the steps of Heath’s office building. They climbed in and shot away at speed. She couldn’t pretend she didn’t like Heath’s decisive manner or that the electricity between them hadn’t increased in the confines of his car. ‘Where are we going? she said casually.

‘To the launch of one of my games.’

‘Great.’ Hmm. Okay. Not an interview opportunity—perhaps that would come later, but interesting all the same.

The grand reveal took place in London’s most prestigious store. People had been queuing round the block all night in the hope of securing the latest in the long line of hits, and now Heath had explained his premise to her Bronte could understand the enthusiasm that greeted this new game. The little guy putting one over on the bad guys would be a winner every time. And who knew better than Heath about the bad guys? Bronte mused as he escorted her inside the building with a light touch on her arm.

Heath and his team received ear-splitting applause when they took the rostrum. They looked more like a cool rock band than anything else in their motley tops and well worn jeans, fists raised to acknowledge their fans. Heath stayed on to give autographs until Bronte was sure his hand would seize up. He shot her a look halfway through that could be interpreted as: This is my home. This is where I belong—here in London with my team. It was a reminder that the only thing Heath was capable of feeling passion for was his business empire. Sex was a sporting activity like running, or sparring, or working out at the gym—something he enjoyed and was very good at, but realistically sex was only one more way to work off Heath’s excess energy.

Which didn’t prove to be nearly enough to wipe out how she felt about him.

When the signing was over they said brief goodbyes and Heath escorted her back to the car. She thought he might go back to the office, but their next stop was an upscale restaurant. Good venue to talk, she thought, initially approving Heath’s choice. But seeing him again and spending time with him had shaken her up, and she wasn’t sure she could relax in such refined surroundings. ‘Must we?’ She bit her lips, but it was too late. ‘Aren’t you hungry?’ Heath asked. ‘I know I am.’

Did Heath’s stare have to be quite so direct? ‘Well, yes, I am,’ she said honestly, finding it impossible to think up an excuse while Heath was raiding her thoughts. She glanced up at the chi-chi sign. Heath had brought her to one of the most famous restaurants in London. ‘I don’t want you to think I don’t appreciate this…’

‘But?’ he said, angling his chin.

‘It’s just a little stuffy. I don’t know if I could be myself.’ As she answered he hit the hazards and left the car. She watched him walk towards the restaurant. Not that Heath walked anywhere—he struts, he strolls, he strides, hummed through her head. Mostly, he moved as he was doing now with that confident, sexy swagger.

But it was a relief not to be entering the hallowed portals, Bronte reflected as Heath disappeared inside. Her emotions were red raw, and she didn’t fancy putting them on show for the other diners. She sat forward as Heath breezed out. ‘Well?’ she demanded as he swung back into the car.

‘I cancelled the table.’

‘I’m sorry—I hope it wasn’t a problem?’ Nothing was a problem for Heath, she thought as the Lamborghini roared. ‘So where to now?’

‘Somewhere I hope you like better—somewhere fun, where you can relax and we can talk.’

‘Sounds perfect.’ They hadn’t done enough of that. But would Heath relax? Glancing across at him, Bronte felt her cheeks burn when Heath caught her staring at him. She could tell he was still buzzing after the signing—still high on adrenalin. She wondered where he’d take her next, and decided to find out—the roundabout way. ‘Am I dressed okay for wherever we’re going?’

Heath glanced over. ‘So long as you think you’ll be warm enough.’

‘We’ll be outside?’ She had hinted that she would like to eat somewhere less stuffy than the upmarket restaurant, and there were plenty of hot-dog stands and fast food stalls around London.

‘We’ll be outside,’ Heath confirmed.

‘Will I like it?’

‘I know I will.’

Heath looked worryingly pleased with himself. She hazarded a guess. ‘Why’s that? Is there a pool table?’

‘Better than that,’ Heath said, stopping at the traffic lights.

Okay …

‘I hope it isn’t too noisy,’ she said as the lights turned to green.

‘Stop digging, Bronte. It’s somewhere you will have to relax—and when you do, maybe we can get a serious discussion going.’

Fun and a serious discussion? How did that work? she wondered, falling silent.

‘Still hungry?’ Heath demanded, powering away from the traffic lights.

Sadly, for all Bronte’s good intentions, she was starving—and not just for food.

CHAPTER ELEVEN

THE Lamborghini sliced through the congested traffic like a well-trained panther, sleek, fast-moving, and effortlessly responsive, while Heath’s mind was full of Bronte—the taste of her, her scent, her heat, the way she cried out with pleasure at the moment she let go. It was hard to concentrate with all that running through his head. He made a conscious effort to slow the car, to drive responsibly, to think of Bronte in a purely non-sexual way. He couldn’t remember anyone forcing him to look at things and people differently, but Bronte had. He should have known she would follow through with the job—and was glad she had. Bronte had turned out to be by far the best candidate with a wealth of experience, as well as local knowledge second to none. She was right about age having nothing to do with this. Had she been fifty years older he’d still have felt the same.

‘Why are you laughing?’ she said.

‘Nothing,’ he said, knowing Bronte had a definite advantage that had nothing to do with professionalism or age. He came up with a suitably distracting reply: ‘I was just wondering how you’re going to take it when I tell you it will take a while to get where we’re going.’

‘I think I can hang on,’ she said dryly. ‘I’m not a baby who needs feeding on the hour.’

‘Or rocking to sleep?’ he suggested, his mind taking her back to bed again.

‘I prefer to keep my eyes open while you’re around.’

She was sparking again. That was better. Banter between them was the best cure for tension he knew. Maybe it was time for him to wind down too.

‘We’ll get there,’ she soothed when they got snarled up in a jam.

Driving was partly a distraction, but while they were stuck in traffic like this.

Resting his chin on the back of his hand, he brooded. He could spend the rest of his life living in the past, telling himself he wasn’t worthy, but when they were sitting close like this—

‘See, we’re moving again,’ she said just as his thoughts were heating up.

He should have laid everything on the line for her at Hebers Ghyll. He should have told Bronte the type of man he was—the type of man he couldn’t be. He should have made that break nice and clean while he’d had the chance—

And then a vehicle swerved in front of them and Bronte exclaimed with fright. He’d avoided it, but it was close. ‘You okay?’ He reached over to reassure her.

She was staring at his hand on her knee. ‘I think so,’ she said.

He lifted his hand away. Touching her had fired him. He could only hope the inferno inside him hadn’t engulfed the next seat. ‘Who chose the outfit?’ he said to distract them both.

‘Quentin helped me pick it out.’

Traitor, he thought. Quentin was supposed to be his friend. ‘You look good.’ No harm in telling the truth—though he put both hands firmly on the wheel. ‘Have to say, I pity those sales assistants.’

‘Quentin was very polite—and he knows all the best shops,’ Bronte protested.

And she’s loyal to a fault, he thought. ‘I bet he does,’ he murmured.

‘Quentin was only trying to help, so don’t go after him,’ Bronte begged him.

‘Am I such a monster?’ He glanced her way. ‘I’m just saying dungarees would have been a better choice for where I’m taking you.’

‘I can hardly wait,’ she said dryly.

Dipping his head, he scanned the traffic for the quickest way through, making Bronte exclaim a second time when he dropped a gear to overtake some slow-moving vehicles. ‘I didn’t mean to shake you up.’

‘But you have,’ she said, giving him the quake with fear routine. ‘You’re such a scary baddie in your powerful machine, and I’m such a little country innocent all alone in the big city.’

He couldn’t have put it better himself. ‘So, where are you taking me, Heath?’ she probed.

‘Like I told you, somewhere fun—somewhere they won’t hear you scream when I really give you something to be scared about.’

‘Sounds … interesting,’ she said, pulling an uncertain face.

‘It will be,’ he promised.

She shrieked his eardrums out on the big dipper, buried her face in his jacket and clung to him with claws of iron on the Plunge of Doom. She couldn’t have done that with anyone else, she assured him, after she’d made him queue for the ride a second time.

‘I can’t believe you don’t know any other adrenalin junkies,’ he said, wrapping her in his jacket when she shivered from a combination of freezing wind and her unbounded lust to ride the big wheel.

‘I don’t know anyone else who would brave my screams a second time,’ she said, jumping up and down to keep warm.

The friction at such close range was … interesting. ‘I don’t mind you screaming, just so long as you don’t do it in my ear. The big wheel?’

‘Try and keep me off it.

‘This was an inspired choice, Heath,’ Bronte told him as she marched along, head down against the wind, ‘if not exactly what I was expecting as part of my job interview.’

‘Performance under stress? Surely, that’s a normal part of any interview process?’

‘Working for you, I’d say it’s an essential part.’

‘I aim to please.’

‘So screaming might get me brownie points?’

‘Screaming will get you all sorts of places, Bronte.’ He had the satisfaction of seeing her cheeks glow red.

He gave her his jacket on the big wheel, wondering why he hadn’t noticed before how slight she was and how quickly she took cold.

‘Are you enjoying it?’ she said as the wheel started turning.

‘It’s a little slow for me,’ he admitted, ‘though the view is good.’ London was unfolding in front of them like one of his fantasy panoramas; a magic carpet in colours of umber and ash, bustling with moving lights beneath a rapidly darkening indigo sky.

‘Can you see St Paul’s from here?’ she said, craning her neck to look round as their seat reached the highest point.

‘I don’t know.’ He was staring at Bronte when she asked the question.

‘Yes,’ she cried excitedly. ‘Look, Heath—over there.’

Shimmering with light and unwritten stories, the sight of the city would have lifted anyone’s mood and Bronte’s excitement was infectious. ‘I see it.’ He sounded as excited as she was.

‘This is such an amazing view, isn’t it?’

‘It’s not bad,’ he admitted wryly. Bronte’s lips were red, her face was flushed and the tip of her pixie nose had turned crimson with cold.

‘It’s fun, Heath—admit it,’ she threatened, doing what he called her bite smile—the big, touching one where the pearly teeth bit down on the full swell of her bottom lip. And this was certainly something. Fun in his world was exploring new markets for his games—checking balance sheets, checking the bank—but Bronte had jolted him out of that perfectly designed world into a realm full of crazy adventure and emotional overspill.

‘So you see, you can spare the time,’ she told him triumphantly, sitting back against the padded vinyl seat.

‘Barely,’ he murmured as the wheel began its painfully slow descent.

Bronte’s eyes were half shut against the wind, and her face was all screwed up against the biting cold, but even so she was beautiful … and vulnerable, and deserving of someone who would cherish her and focus his whole attention on her—someone who would give Bronte more than he ever could. She shivered again and this time he resisted the temptation to pull her close. Once had been an impulse, twice would make it usual between them, as if they were boyfriend and girlfriend, which they were not.

‘What shall we do now?’ she said as the wheel stopped to let them get off.

He helped her out. ‘What would you like to do?’

‘I’ll leave that to you—within reason,’ she added quickly, shooting him a warning glance. ‘And we haven’t eaten yet,’ she reminded him.

None of this had been planned. It had started out as one thing and ended up as something quite different—the need to talk, the need to get to know each other in the present and find out how they’d changed. The need to do something other than have sex and stalk round each other like two suspicious combatants in the ring. He didn’t want to talk about Hebers Ghyll, or business, or Bronte’s job. He wanted to do all the things they had never done together, things he’d dreamed about doing with Bronte all those years back—on the rare occasion when he had managed to lift his thoughts above his belt. This was a second chance—a voyage of discovery to find out whether his fantasies had legs.

Guys had fantasies?

Even tough guys like him had fantasies. You want to make something of it? he challenged his inner voice.

‘Brrh, it’s cold,’ Bronte said, shrinking deeper into his giant-sized jacket.

‘How about somewhere warm now?’ he suggested.

‘You read my mind.’ She laughed up at him. ‘Are you going to tell me where, or are you going to keep me hanging?’

‘I’m going to take you to see a small corner of my world.’

‘Will I need lifts in my shoes?’

He glanced down at her flats and laughed. ‘I’ll make sure no one treads on you.’

Bronte laughed. And now they were both laughing. And before he knew what he was doing he’d dragged her close.

She hugged him hard. They broke away as if they both knew it was wrong, and could only lead them down the same blind alley. There was a certain amount of awkwardness between them until he said, ‘Can you dance?’

Her face lit up. ‘What do you think, rubber legs? But I thought we were going somewhere to eat first.’

‘We are. Come on,’ he said, urging her towards the car.

‘You’re not taking me somewhere stuffy like that last place, are you?’ she said, looking up at him.

He liked she’d got her confidence back. He was not quite so pleased when she raced ahead of him and started scampering backwards. He’d been down that road too many times. ‘Wait and see,’ he said, gathering her under his arm before they repeated their signature move.

‘Okay,’ she said, staring up at him as they strode along purposefully, side by side, keeping in step. ‘This sounds mysterious. Are you going to give me any clues?’

‘No.’

And with that she had to be content.

Why wouldn’t Heath tell her where they were going? Another small corner of his world, he’d said. Today was turning out to be like a jigsaw someone had tossed up in the air. Find the right pieces and you might see the picture clearly. But she liked a mystery. And she liked what she’d seen so far.

Had she never dreamed that Heath was human? Bronte wondered, snuggling deeper into his jacket while he drove them to another part of the city. Heath had shown another side of himself tonight, and it was a side that she liked—a side that tempted her to forget all her warnings to self about not getting in any deeper than she already had. She jerked alert and looked around as he pulled the Lamborghini off the road and killed the engine. ‘You’re kidding me?’ she exclaimed softly as she peered out of the window. Of all the possible destinations, this was the very last place on earth she would have connected with the hard man at her side. A retro café complete with pink neon signs and garish orange paintwork. ‘You’re not short on surprises, Heath.’

‘I have connections here,’ he explained, only adding to the mystery. ‘Maybe it’s a little crazy.’

‘Lucky for you,’ Bronte admitted with a grin. ‘I love crazy.’

Heath was one complex guy, Bronte thought as he opened the car door for her.

‘I trust this fits your brief for something different?’ Heath said, making her a mock bow as he helped her out of the car.

‘I can’t even imagine how you come to know about a place like this,’ she said, staring wide-eyed at the clientele flooding in.

‘My friend owns it,’ Heath explained.

‘Cool … I can’t wait to see inside.’ Though she was definitely underdressed for this gig. The girls she was following into the café were dressed in fifties outfits—high ponytails and bright red lipstick, their short flared skirts held out by yards of stiff net petticoats. They wore short white socks with high-heeled shoes, and wide, brightly coloured belts to emphasise their waists, while the men were boasting velvet-collared suits and winkle-picker shoes.

‘You do jive, I take it?’ Heath said dryly as he handed over the entrance fee for both of them.

She frowned—and, only half joking, asked, ‘Is this part of my job interview?’

‘You should know. You have to be quick on your feet on a farm.’

Bronte shook her head. ‘I guess I jive, then.’ She’d just have to get the hang of it in a hurry.

‘Great—then, let’s go,’ Heath said, brandishing their tickets.

This certainly wasn’t the man she thought she knew. Heath had more facets than a hard black diamond and kept most of them under wraps. She was surprised he was sharing this much with her.

Once bitten, Bronte reminded herself when she felt Heath’s hand come to rest in the small of her back as he guided her safely through the crowd. That touch was a timely, if unwelcome reminder that having fun together was one thing, but having sex—well, that was a whole world of difference. Fun she could bank and smile about when she got back to work. Sex was something you didn’t have with the boss—something that tore at your heart and left it in pieces.

So why melt? Why long? Why ache? Why do any of those things? Take the evening for what it was, and then get on with your life, Bronte told herself firmly, glancing around with interest and anticipation.

The beat was pounding inside an interior that faithfully recreated an authentic fifties coffee bar. There was a black and white tiled floor, Formica tables with lots of chrome around, and padded banquettes, covered in shiny red plastic that didn’t even pretend to be leather, and the most fantastic burnished wood panelling. ‘Carved by a regular customer,’ Heath said, pointing it out. He went on to explain that the café had recently been made a listed building, which meant it was destined to be preserved just as it was. He’d barely had chance to give her this potted history when a good-looking man spotted him and came over. ‘Heath—long time.’

As the two men shared a man hug Bronte wondered about the connection between them.

‘Josh,’ Heath said, introducing his friend to Bronte. ‘Josh and I—we spent some time together when we were younger.’

No further explanations necessary, Bronte thought as Josh shook her hand. Josh was another bad boy made good.

‘I haven’t seen Heath for ages—you must be good for him,’ Josh said, an attractive crease appearing in his face as he searched out a table for them.

‘I think you’ll like the food here,’ Heath confided, dipping his head down to shout in Bronte’s ear above the music. He was guiding her through the danger zone of spinning couples to take the booth Josh had indicated. ‘It’s all home-cooking. Josh’s mother is in the kitchen making pasta, pies, bread pudding and custard, jam roly-poly—you name it.’

‘Fattening?’ she suggested wryly.

‘Delicious,’ Heath argued firmly with a smile that lit a bonfire in her heart.

It was a revelation to discover Heath’s world wasn’t the soulless vacuum of cyberspace she’d imagined, but something far more diverse and interesting. And he was loyal too—something she had already seen in his relationship with Quentin. So the lone wolf did have friends. It made her optimistic, somehow—

Irrelevant, Bronte told herself firmly as Heath sat down across the plastic table from her. This was a … business meeting? Heath’s stare was disturbingly direct. What did he expect her to say or do? She felt uncertain suddenly.

And her heart?

Didn’t stand a chance faced by this new understanding growing between them.

Friendship, Bronte thought as Heath handed her the menu. This was friendship growing between them, and that was … that was nice.

‘Relax, Bronte—just choose something to eat and forget about everything else.’

Sure. She could do that. Wasn’t living for the moment her speciality? Forget those thirteen years of longing, the trial relationships with other men—failures all of them, because all she had ever done was compare them with Heath, so every man had fallen short.

So here she was again, back on that same old roller coaster, Bronte reflected—all that was missing was a platter on which to serve herself up—

No. No! No! Being here with Heath didn’t mean she was going to have sex with him. It wasn’t compulsory. It didn’t come with the bill. They were having a meal together. What was wrong with that?

She selected home-made cannelloni with spinach and ricotta and a tomato juice with the works to drink. Heath chose steak and chips, and a beer. ‘Dance while we wait for the food?’ he suggested with a glance at the whirling couples.

She drew a steadying breath before answering. Dancing was a kind of intimacy—there weren’t too many things a man and woman could do together in rhythm—

Hey … lighten up, she told herself, glancing down at her flat shoes. ‘Are you serious?’ She wanted to dance, really. It would be fun. She couldn’t jive, but what the heck?

‘Those shoes are perfect,’ Heath observed. ‘Anyone would think you knew you were coming here. Think of the steps you can do in those.’

‘I have thought,’ she assured him dryly. ‘And we both know my sense of balance isn’t up to much.’

‘It doesn’t have to be,’ Heath said, ‘as I’m here to catch you.’ Standing up, he made it hard for Bronte to refuse.

‘I can’t … I really can’t,’ she said, changing her mind. How could she when her heart was going wild at the thought of dancing with Heath?

‘I’m not taking no for an answer,’ he said. And when she still hung back, he grabbed her hand. ‘I never took you for a chicken, Ms Foster-Jenkins.’

‘Squawk squawk.’

‘You can move your hips, can’t you?’

Who knew that better than Heath? Standing hands on hips waiting for her to cave, Heath looked hot enough to fry a steak on. But this could end really badly, Bronte reasoned. Letting herself go with Heath was hardly sensible: hot, hectic movements—Heath’s firm hands directing her—staring into each other’s eyes—Hmm. When had she done that before?

And there was another issue. Most men couldn’t dance. Could Heath dance? Or would she soon be running for the exit?

Heath could dance. Why was she surprised? Heath was so brazenly male, so relentlessly sexy, he could make any move look cool—something that wasn’t lost on the women gathered round him. And he taught her to jive in the same effortless way in which he’d taught her to make love. And then the DJ changed the track and Heath’s mouth curved in a challenging grin.

‘Twist contest?’ Bronte asked, eyes widening in trepidation.

‘We have to,’ he said, kicking off his loafers. ‘And we have to do this right.’

She should have known Heath could outdance a movie star and look hotter than hell. The crowd grew around him and somehow she forgot her good intentions again. Staring into Heath’s eyes, she really went for it, while Heath’s body brushed hers into a state of arousal.

Lucky for her, their food was delivered to the table or she’d have been right back where she started from, Bronte thought. Much safer to have Heath call it a day and escort her back to the table.

But with Heath’s hand back home in the small of her back she couldn’t help wondering who was kidding who here.

CHAPTER TWELVE

THE food was delicious and Bronte ate ravenously. It was easy to talk about Hebers Ghyll in such a relaxed setting, though she prickled all over when Heath admitted he still couldn’t see how the inheritance would fit into his life. She could see the problem. Heath’s life was cool and cutting edge. Hebers Ghyll was a lumbering great piece of real estate with thousands of acres of land attached. But it was somewhere she called home. She couldn’t expect it to be more than another entry in Heath’s property portfolio. She had to make him see it differently. If she could only persuade him to come back.

‘Don’t let your food get cold,’ Heath advised when she started out down that route.

Heath would never be pushed. And she would not be moved. Things promised to get interesting. They already were; Heath was close enough for her body to warm at the memory of his touch—

‘Penny for them?’ he murmured.

Censored. ‘Just thinking what a really great time I’ve had tonight.’

‘I’ll call for the bill.’

She dug out her purse.

‘Put that away.’

Resolutions were easy to make, but the warmth and strength of Heath’s hand covering hers was too much. She snatched her hand away as if he’d burned it. ‘I can’t let you pay for me, Heath.’

‘Then take it as wages. I must owe you something by now?’

‘Yes, you do,’ she said frankly, ‘but this is different—separate.’

‘Then you’ll just have to repay me some other way.’ Heath curved a smile. ‘I’m sure I can find some filing for you at the office, if you’re really desperate?’

‘Temping for you?’ she said. ‘I don’t think so.’

‘You’re probably right,’ Heath agreed, ‘I’d get no work done by the time you’d finished tempting—’

‘Temping,’ she corrected him. ‘You mean when I’ve finished temping.’

‘You say temping—I say tempting.’ Heath’s cheek creased in a grin.

Heath was enjoying himself. The revelation made her thrill inside. ‘You’re impossible,’ she scolded him.

‘I know,’ he agreed, putting his hand up for the bill.

They went from the heat of the café into the cool of the night. Heath opened the passenger door of the Lamborghini and Bronte fed herself in.

‘You’re getting better at it,’ he observed dryly.

‘And you’re not supposed to be looking.’

‘I’ll try to remember that.’

She doubted he would. And if it was possible to enter such a low-slung car without showing everything she was born with and a whole lot more, she hadn’t got the knack of it yet.

‘So where now?’ she asked as Heath swung in beside her.

Self-doubt crowded in when Heath said nothing. Having sex with him would be spectacular—but wrong. It would be the perfect ending to the perfect night, but that didn’t make it right. It was everything she had promised herself she wouldn’t do. ‘We’ll find a hotel as we drive back to town—you can just drop me—’

‘Let you loose on the unsuspecting?’ Heath said, gunning the engine. ‘I couldn’t be so unfeeling towards my fellow man.’

‘Look,’ she said a few miles further down the road, ‘that looks like a nice bed and breakfast. You can drop me here. It says vacancies—I’ll be fine.’

More silence.

‘Heath?’ she prompted as he started to make a call. She couldn’t risk everything she’d dreamed about and worked towards, sacrificed for a night that would leave her heart in pieces. ‘Heath, what are you doing?’ She felt the prickle of apprehension creep up her spine as Heath held up his hand to silence her, and as the conversation got under way she felt sick. The bottom dropped out of her world when she realised Heath was booking a double room at some swanky hotel in Knightsbridge. She was supposed to be grateful, Bronte guessed. And why should Heath think any differently of her? She’d had sex with him and enjoyed it—they’d both enjoyed it. She would be the first to admit she wanted him more than ever. But not like this.

‘Yes,’ Heath confirmed. ‘An executive double for tonight.’ He paused and flashed a glance at Bronte as the girl on the other end of the line obviously checked her reservation system. Once the booking was confirmed, he added, ‘We’ll be with you in around a quarter of an hour.’

‘What are you doing?’ Bronte whispered the moment Heath cut the line. Had the wonderful time they had spent together been for this? Was the friendship she thought they had forged nothing more than an illusion?

‘Lucky they had a room available.’

And she was available too? Bronte thought dully, turning to stare out of the window. This would ruin everything.

Her anxiety had reached epic proportions by the time Heath pulled into the approach of one of the most famous five-star hotels in London. She had to hand it to him, when it came to seduction Heath didn’t stint.

‘I know the staff here,’ he explained as a uniformed valet approached the car and took his keys through the open window.

Of course he did. Where wouldn’t Heath be known? Bronte wondered.

‘They’ll make you welcome, and you’ll be safe here.’

Safe with Heath?

He was at her side of the car opening the door before the porter even had chance to react. ‘Come on.’ He held out his hand. ‘I’ll cover for you.’

He could still joke about this? She held back. Heath was waiting. The porter was staring. ‘I don’t have any luggage. What will people think?’

‘Since when have you cared?’ Heath lifted her out and deposited her on the pavement in front of him, holding her shoulders so he could stare into her eyes. ‘I don’t care what people think and neither should you. Where are you going now?’ he said, catching hold of her wrist.

‘I’ll take a cab.’

‘A cab where? Don’t be ridiculous, Bronte.’

A well dressed couple made a point of skirting round them.

‘It’s only a bed for the night.’

‘I don’t know how you can say that.’

Heath thumbed his chin, and then he started to laugh.

‘Did I say something funny?’ Bronte snapped.

‘What kind of man do you think I am, Bronte? Did you really think I’d let you take pot luck where you slept tonight?’

‘I thought—’

‘I know what you thought,’ Heath said, losing the smile. ‘I’m getting your signals loud and clear. Perhaps now is a good time to tell you that I’ve never had to engineer an opportunity for sex, and I’m sure as hell not starting now.’

‘But you booked a double room,’ Bronte challenged heatedly.

‘Single rooms are too small—usually by the elevator, and always my last choice. I got you an executive double, the cost of which,’ he assured her, ‘I will knock off your wages. But as for sleeping with you, Bronte?’ Turning, Heath pointed across the road. ‘My house is right over there. Why would I want to stay with you?’

For no reason she could think of.

‘You thought I’d booked a double room so we could have sex?’ Heath’s face was a mask of exasperation and disappointment.

‘Well, excuse me for getting the wrong end of the stick,’ Bronte fired back.

They were standing toe to toe when Heath shook his head and said icily, ‘See you back at Hebers Ghyll?’

His meaning was clear. ‘So for a misunderstanding I lose the job?’ She was so far down the road she couldn’t find her way back and was half out of her mind with panic and frustration.

‘No,’ Heath countered. ‘For always thinking the worst of me you lose the job. How could you work for a boss you don’t trust, Bronte? Well, could you?’ And when she didn’t answer, Heath raged, ‘Do you know what?’ His hair was sticking up in angry spikes where he’d raked it. ‘I used to think I was the one stuck in the past, but now I see it’s you, Bronte. You just can’t let go of who I used to be. You’ve kept those thoughts alive for all these years—thinking tough is good and hard is sexy. Well, here’s some news for you. I don’t want to be that man—and I especially don’t want to be that man with you.’

She looked at Heath open-mouthed. If only half what he said was true then she was bitterly ashamed. They changed each other, Bronte realised as she sucked in a shuddering breath. They brought out the best and the worst in each other. ‘Heath—’ she reached out to him ‘—please, I—’

Heath pulled away as if she had the plague. ‘Stay or don’t stay—I really don’t care what you do. The room’s paid for,’ he rapped. ‘Have it on me.’ And with that he spun on his heel and strode away.

Wound up like a spring, she watched him, and stood rooted to that same spot until she heard the engine roar and saw the Lamborghini speed away.

It was a much subdued Bronte who followed the housekeeper to her room. In her current bewildered state it was much better to stay put, she had concluded. After all, she had nowhere else to go. Her guilt doubled and doubled again when she was shown into the most sumptuous double room—well away from the elevators. Sumptuously decorated in shades of aquamarine, ivory and coral, with ornate plasterwork on the ceiling playing host to a glittering chandelier, it was a mocking reminder that she wasn’t always right, and that sometimes she was horribly wrong. She stood in the centre of the room when the housekeeper left her, inhaling the scent of fresh flowers from the market, beautifully arranged in a crystal bowl on the dressing table. If she had taken that bowl and smashed it she couldn’t have done more harm tonight. She had taken something beautiful and twisted it with her suspicion. She had killed any hope of Heath being a friend, and a friend was something more than a lover—something less than both, but something precious all the same.

Конец ознакомительного фрагмента.

Текст предоставлен ООО «ЛитРес».

Прочитайте эту книгу целиком, купив полную легальную версию на ЛитРес.

Безопасно оплатить книгу можно банковской картой Visa, MasterCard, Maestro, со счета мобильного телефона, с платежного терминала, в салоне МТС или Связной, через PayPal, WebMoney, Яндекс.Деньги, QIWI Кошелек, бонусными картами или другим удобным Вам способом.